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De Poort-Reünie in Coevorden op vrijdag
28 februari!
Op vrijdag 28 februari organiseert café De Oale Poort aan de Bentheimerstraat 30 in 
Coevorden de ‘De Poort-reünie. Bezoekers kunnen genieten van muziek uit de oude 
tijden met Albert en Angélique, en de dj van de avond is Rutger Schepers. De reünie 
begint om 20.00 uur.

Lees verder op pagina 5.

Coevorden stimuleert aanpak van 
vervallen plekken
De gemeente Coevorden maakt één miljoen euro vrij om vervallen plekken in dorpen 
en wijken aan te pakken. Organisaties, inwoners en ondernemers kunnen maximaal 
150.000 euro per project aanvragen. De regeling is open tot 1 december 2026, en 
aanvragen worden behandeld op volgorde van binnenkomst.

Lees verder op pagina 7.

Janneke Knegtering 
en Geert Kok 
nemen afscheid van 
Ganzenmarkt-bestuur
De Ganzenmarkt in Coevorden is al jarenlang 
een geliefd evenement dat steeds groter wordt. 
Om dit goed te blijven organiseren, is een 
sterk bestuur essentieel. Nu nemen voorzitter 
Janneke Knegtering en penningmeester Geert 
Kok afscheid om plaats te maken voor nieuw 
elan.

Veel bereikt
Kok en Knegtering brachten samen vijftien jaar 
ervaring mee: Kok als penningmeester (12 jaar) en 
Knegtering als voorzitter (3 jaar). Beiden kijken 
tevreden terug op hun periode.

Lees verder op pagina 17.

Samenvoeging 
apotheken in 
Coevorden: voordelen 
voor de inwoners
De Singel Apotheek in Coevorden, die 
jarenlang zijn diensten verleende vanuit 
gezondheidscentrum De Veltstroom, gaat 
verder onder de naam Apotheek Coevorden. 
Hoewel de apotheek blijft bestaan, wordt de 
locatie aan de Burgemeester Gautiersingel 
omgebouwd voor de bouw van appartementen. 
Dit betekent dat de twee apotheken, Apotheek 
Jansen en Apotheek Coevorden, dichter bij 
elkaar komen, met een afstand van slechts 200 
meter tussen beide vestigingen.

De samenvoeging van de apotheken brengt 
aanzienlijke voordelen voor de inwoners van 
Coevorden en omliggende gebieden. 

Lees verder op pagina 21.

Tim Oldewening nieuwe eigenaar 
ReclameDeal in Coevorden
“We gaan gewoon op de ingeslagen weg voort”

Tim Oldewening is sinds 1 januari van dit jaar eigenaar van ReclameDeal in 
Coevorden. Hij nam de zaak over van Richard van der Veen. Oldewening begon 
zestien jaar geleden als stagiair bij het bedrijf, kreeg daarna een een contract 
aangeboden en was er de afgelopen jaren bedrijfsleider. ‘’Anderhalf jaar geleden 
heb ik met Richard een gesprek over de toekomst gehad. Ik heb toen aangegeven 
dat ik het bedrijf wel wilde overnemen. We zijn vervolgens het traject ingegaan en 
vanaf 1 januari van dit jaar ben ik de nieuwe eigenaar.’’

Alles op het gebied van reclame
Oldewening is nuchter. ‘’Er is niets 
veranderd hoor. Het personeel stond achter 
de overname en we gaan gewoon op de 
ingeslagen weg voort. Het is niet zo dat ik 
nu ineens de baas ga spelen. We werken 
hier met ons zessen elke dag gewoon heel 
hard en dat blijft zo’’, zegt Tim, die met 
zijn bedrijf simpelweg alles op het gebied 
van reclame kan bieden. ‘’Je kunt het zo 
gek niet bedenken’’, zegt de ondernemer 
terecht, want ReclameDeal is het adres 
voor stickers, vlaggen, reclameborden, 
spandoeken, bebording, de aankleding van 
beursstands, gevelborden, canvasdoeken 
en het bedrukken van kleding. En daarmee 
is nog slechts het topje van de ijsberg 
genoemd. Verder staan we bekend om onze 
service. Bij ons krijg je bijvoorbeeld altijd 

een gratis bestandscontrole, gratis advies 
van specialisten en bovendien bieden we 
altijd een goede prijs. Daarnaast kunnen we 
in vrijwel alle gevallen snel leveren.’’

Alle facetten van het vak
‘’Op dit moment hebben we het vooral 
heel erg druk met het maken van stickers. 
Daarvoor hebben we hier zes grote printers 
van 1,60 meter staan en drie snijmachines. 
Ook het bedrukken van kleding behoort 
tot onze core-business’’, zegt Oldewening 
die met de jaren alle facetten van het vak 
leerde. ‘’Ik ben als stagiair begonnen toen 
ik de DTP-opleiding in Zwolle volgde. Na 
een stageperiode bij Gaasbeek kwam ik bij 
ReclameDeal terecht en mocht ik na de 
stageperiode blijven.

Lees verder op pagina 29.



2 Februari 2025StadsKrant Coevorden



3 Februari 2025StadsKrant Coevorden

StadsKrant
Coevorden

C o l o f o n

Februari 2025

2e Jaargang  |  Nummer 10

Uitgever: Uitgeverij Olympia

  0599 - 61 33 36

Redactie:

Tel. 0599 - 61 33 36

 - Martin Zaagman

 - Vincent Muskee

 - Gerry Grave

 - Gert Stegeman

Verkoop advertenties & offertes:

 - Marc Zegerius

   06 - 50 64 78 39

 - Marionne Foekens

   06 - 10 18 81 11

Advertenties digitaal:

har@regiomagazine.nl

Opmaak:

Jarno Radix

Verspreiding:

Frowein

Klachten Bezorging:

0591 - 677 520

Druk: 

Mediahuis

© 2025 StadsKrant Coevorden

In alle advertenties: Prijswijzigingen

en typ-/zetfouten voorbehouden.

Uitgeverij Olympia is al 
30 jaar uitgever van diverse  

huis-aan-huis bladen,  
waaronder het weekblad  

Week in Week uit in  
Borger-Odoorn en  
de maandbladen  

RegioMagazine Emmen,  
RegioMagazine Stadskanaal/

Westerwolde,  
Westerwolder Lougblad  
en de 18DorpenKrant.

Wilt u adverteren in de 
StadsKrant Coevorden 

of in een van onze andere 
huis aan huis bladen? 

Bel dan met Marc Zegerius
(06 - 50 64 78 39) of met 

Marionne Foekens 
(06 - 10 18 81 11). 

Voor persberichten kunt 
u mailen naar 

har@regiomagazine.nl

Binnenstad Coevorden krijgt een 
historische make-over
De binnenstad van Coevorden staat aan de vooravond van een grootschalige 
metamorfose. Op de plek van de voormalige Rabobank, tegenover het gemeentehuis, 
komt een bijzonder complex in historische stijl. Het project, genaamd 'Citadelpunt', 
omvat drie gebouwen: twee smalle, hoge panden van vier verdiepingen en een 
lager gebouw ertussen. Het ontwerp is geïnspireerd op de oude pakhuizenstijl, met 
elementen die verwijzen naar historische panden zoals een notarisvilla en koetshuis.

Hoogwaardige nieuwbouw met allure
Het complex biedt ruimte aan een nieuwe 
bibliotheek op de begane grond en tien luxe 
appartementen, inclusief twee penthouses met 
dakterrassen. Verkoopprijzen starten rond de 
€600.000. Het project versterkt de identiteit 
van Coevorden als historische stad en 
markeert de locatie van een oud citadelpunt.

Planning
Ontwikkelaar Peter van Dijk hoopt volgend 
jaar met de bouw te starten. De plannen 
maken deel uit van het bredere Kasteelpark-
project, waarin historie, water en groen 
samenkomen.

Bibliotheek Coevorden verhuist op 
termijn naar nieuwe locatie aan De Markt
De bibliotheek van Coevorden maakt zich op voor een grote stap: de verhuizing naar 
de begane grond van een nieuw appartementencomplex aan De Markt, dichtbij het 
gemeentehuis en het kasteel. De nieuwe locatie, op het zogeheten 'citadelpunt', 
biedt zo'n duizend vierkante meter ruimte en wordt gezien als een toegankelijke en 
aantrekkelijke plek. Het oude gebouw van de Rabobank wordt gesloopt om plaats te 
maken voor het nieuwe complex.

Gedeelde ruimte heeft zijn beperkingen
Momenteel is de bibliotheek gehuisvest in het 
historische Arsenaal, samen met het Stedelijk 
Museum. Deze gedeelde ruimte heeft zijn 
beperkingen, vooral omdat het museum de 
tentoonstellingsruimte wil uitbreiden. De 
nieuwe locatie biedt meer mogelijkheden 
voor de bibliotheek, waaronder de 
mogelijkheid om een leescafé te creëren en 
extra diensten zoals het taalpunt en digitale 
ondersteuning aan te bieden. Bovendien 
hoopt de bibliotheek te kunnen samenwerken 
met andere organisaties, zoals ToReCo, 
maatschappelijk werk of

onderwijsinstellingen, wat zou bijdragen aan 
ruimere openingstijden.

Besluitvorming is nog niet afgerond
De bibliotheek ziet de verhuizing als een kans 
om zijn functie als ontmoetingsplek in de stad 
verder uit te bouwen. Men wil benadrukken 
dat ze, net als in Beilen, ook denken aan een 
Open+-systeem voor leden die buiten de 
reguliere openingstijden toegang willen. De 
besluitvorming is nog niet afgerond, maar 
de bibliotheek is in nauw contact met de 
gemeente Coevorden, en de bouw van het 
nieuwe complex zou volgend jaar kunnen 
starten.

Tachtig Jaar Vrijheid: 
Coevorden past 
programma aan
De festiviteiten rondom tachtig jaar vrijheid 
in Coevorden worden ingekort. Het officiële 
programma, gepland op 5 en 6 april, vindt nu 
alleen plaats op zaterdag 5 april. De zondag blijft 
beschikbaar voor inwonersinitiatieven.

Bomvol programma
Op zaterdag staan een herdenking bij de Bentheimer 
Brug, een defilé met historische legervoertuigen, 
optredens van orkesten en een avondactiviteit voor 
de jeugd op het programma. Een geplande taptoe gaat 
niet door, maar orkesten treden gezamenlijk op bij het 
kasteel.

Ruimte voor andere initiatieven
De Drenthe Liberty Tour wijkt uit naar omliggende 
dorpen. Toch blijven er mogelijkheden: veertien 
initiatieven zijn al aangemeld voor april en mei.
Alle activiteiten worden georganiseerd buiten het 
gebied waar herinrichtingsplannen plaatsvinden.

Coevorden stopt 
tijdelijk met 
handhaving op 
vakantieparken
De gemeente Coevorden zet voorlopig de 
handhaving op vakantieparken stop. Ook in 
gevallen van vermeende illegale permanente 
bewoning.

De beslissing volgt op een brief van minister Mona 
Keijzer van Volkshuisvesting aan de gemeente 
Coevorden. In deze brief roept Keijzer op bewoners 
niet uit vakantiewoningen te zetten als ze daar vóór 
mei 2024 woonden.

Extra zwemlessen 
voor starters bij 
De Swaneburg in 
Coevorden
Zwembad De Swaneburg in Coevorden biedt 
extra zwemlessen voor starters aan op maandag, 
vrijdag en zaterdag. Dit maakt het voor kinderen 
vanaf 4 jaar mogelijk om snel en veilig te leren 
zwemmen.

De extra lessen worden gegeven op: Maandag: 15.00 
- 15.45 uur Vrijdag: 15.00 - 15.45 uur & 15.45 - 16.30 
uur Zaterdag: 8.15 - 9.00 uur.

De ervaren zwemleraren begeleiden de kinderen 
op een speelse en veilige manier naar hun eerste 
zwemdiploma. Inschrijven kan eenvoudig via de 
website of telefonisch op 0524 - 51 36 00.

Willem Vossebeld uit Coevorden nieuwe 
voorman BBB in Drents parlement
Willem Vossebeld (57), inwoner van Coevorden, is de nieuwe fractievoorzitter van de 
BoerBurgerBeweging (BBB) in het Drents Parlement. Hij neemt het voorzitterschap 
over van Gert-Jan Schuinder, die toetreedt tot het college van Gedeputeerde Staten.

Boerenzoon met een bedrijf in drijfmest
Willem Vossebeld is een boerenzoon met 
een bedrijf in drijfmest, is ook hobbyboer en 

een fervent fan van tractoren en trekkertrek. 
Eerder was hij zelfs voorzitter van de 
Trekkerslep in Coevorden.

40-up komt naar 
Zalencentrum d'Aol 
Meul in Veenoord
Zaterdag 15 maart is het zo ver! 40-up komt naar 
Zalencentrum d'Aol Meul in Veenoord en wie al 
40UP kent, weet het: er is geen fijnere trip down 
memory lane!

40UP is al 18 jaar een begrip en is dé toonaangevende 
dansavond waarbij je op alle muziekstijlen en alle hits 
van de afgelopen decennia uit je dak gaat. Originele 
videoclips op grote schermen en een dansvloer vol met 
vrienden, wat wil je nog meer? 

Trek je dansschoenen aan en laat je gaan, want dat is 
eigenlijk de enige optie bij hét feest der herkenning. 
Wil jij deze eerste kennismaking op 15 maart niet 
missen? 

Wees er dan snel bij want 200 anderen gingen je al 
voor! Kijk voor meer informatie op onze website: 
www.daolmeul.nl

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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De Poort-Reünie 
in Coevorden op 
vrijdag
28 februari!
Op vrijdag 28 februari organiseert café 
De Oale Poort aan de Bentheimerstraat 
30 in Coevorden de ‘De Poort-reünie. 
Bezoekers kunnen genieten van 
muziek uit de oude tijden met Albert 
en Angélique, en de dj van de avond is 
Rutger Schepers. De reünie begint om 
20.00 uur.

Kaarten in voorverkoop zijn goedkoper
Kaarten kosten 5 euro in de voorverkoop 
en kunnen besteld worden via telefoon of 
WhatsApp op 06 - 45 19 33 48. Aan de deur 
zijn de kaarten 10 euro. Het entreegeld wordt 
gedoneerd aan Revalidatiecentrum Roessingh 
Enschede. Kom en beleef een geweldige 
avond!

Betaald parkeren voorlopig niet aan de orde
Parkeren in binnenstad Coevorden wordt 
aangepast
Coevorden gaat binnenkort het parkeerbeleid in de binnenstad aanpassen. Het 
parkeerterrein Molenbelt, aan de noordkant van het centrum, wordt omgezet naar 
een blauwe zone. Dit betekent dat automobilisten hier alleen met een parkeerschijf 
maximaal twee uur kunnen parkeren. Het terrein werd in 2023 vergroot van 28 
naar 66 parkeerplekken, om het verlies van plekken door de vergroening van de 
Weeshuisweide te compenseren.

Ontheffing voor bewoners
Bewoners in de nabijgelegen straten kunnen 
een ontheffing krijgen. Op de Markt 
verdwijnen veel parkeerplekken: van 92 naar 
slechts 18. Kortparkeerders moeten daardoor 
uitwijken naar het terrein Duivelshoek, dat 
wordt uitgebreid van 64 naar 116 plekken. 
Langparkeerders wordt geadviseerd om te 
parkeren op terreinen aan de randen van de 

stad, zoals EDS en Pampert.

Ondernemers zijn bezorgd
Om automobilisten beter te wijzen op 
beschikbare plekken, wordt er een P-route 
geïntroduceerd. Betaald parkeren is voorlopig 
niet aan de orde. Ondernemers uiten echter 
zorgen over het omzetverlies door de 
vermindering van parkeerplaatsen.

In de synagoge van Coevorden
Tentoonstelling Joodse sporters, voor en 
na de Holocaust geopend
In de synagoge van Coevorden is de tentoonstelling Joodse sporters, voor en na de 
Holocaust geopend. De expositie vertelt onbekende verhalen van Nederlandse Joden 
tijdens en na de Tweede Wereldoorlog, met een focus op de rol van sport. Sporten 
was voor veel orthodoxe Joden niet gebruikelijk, omdat het als verheerlijking van het 
lichaam werd gezien. Toch waren er ook Joden die actief sportten, zoals in voetbal, 
boksen, schaatsen en zwemmen.

Een aangrijpend verhaal is dat van Herman 
Zilverberg uit Coevorden, lid van voetbalclub 
Germanicus en zwemvereniging Plons. Hij 
werd naar Auschwitz gedeporteerd, waar 
sport hem hielp overleven.  Zilverberg 
ontmoette de bokser Leen Sanders, die na 
het organiseren van bokswedstrijden voor 

de Duitsers extra voedsel kreeg. Sanders 
deelde dit met andere gevangenen, waaronder 
Zilverberg, waardoor zij meer te eten kregen 
en de oorlog overleefden. De tentoonstelling 
is tot begin juni te bezoeken in de synagoge 
van Coevorden.

Georganiseerd door de VVD
VVD Inside: Prikkelend debat in
FC Emmen Stadion
Op zaterdag 22 februari 2025 organiseert de VVD een uniek evenement: VVD Inside, 
een spraakmakend debat tussen Johan Derksen, oud-staatssecretaris Eric van der 
Burg en Erik Ziengs.

Het debat vindt plaats in het FC Emmen 
Stadion en belooft scherpe meningen, humor 
en diepgaande gesprekken over actuele 
thema’s zoals politiek, cultuur en de staat van 
Nederland.
Mediapersoonlijkheid Johan Derksen brengt 
zijn uitgesproken visie, terwijl de ervaren 
VVD-politici voor de nodige politieke 
diepgang zorgen. 

Tickets kunnen worden besteld via 
www.eventree.nl

Aanvang van het debat is om 10.30 uur 
en de inloop is vanaf 10.00 uur. Het debat 
wordt geleid door Tom Kikkert, een ervaren 
debatleider. Kosten bedragen €20 per 
persoon, inclusief een welkomstdrankje. 
Iedereen is van harte welkom.

Coevorden voor Elkaar: prachtig platform 
voor vrijwilligers en mantelzorgers
In december 2023 is www.coevordenvoorelkaar.nl gelanceerd, een platform dat 
vrijwilligerswerk en mantelzorg in de gemeente Coevorden ondersteunt.
Het brengt vraag en aanbod samen op een veilige en toegankelijke manier.

Eenvoudig hulp vragen
Via Coevordenvoorelkaar kun je eenvoudig 
hulp vragen, of je nu op zoek bent naar een 
vrijwilliger, een maatje of ondersteuning als 
mantelzorger. Het platform is niet alleen 

gericht op de stad Coevorden, maar omvat 
ook alle dorpen in de gemeente. Voor elk 
dorp is een aparte pagina aangemaakt, 
inclusief Dalerpeel, zodat lokaal aanbod en 
hulp goed zichtbaar zijn.

Oud-burgemeesters als dirigent in 
Coevorden
Op zaterdag 15 februari om 20.00 uur vindt een bijzonder concert plaats in de 
Coevorder Stadskerk: Coevorden Maestro (Burgemeesters editie). Tijdens dit 
evenement nemen de huidige burgemeester van Coevorden, Renze Bergsma, en 
twee oud-burgemeesters van de voormalige gemeente Dalen, Ivo Opstelten en Joost 
Hoffscholte, de rol van dirigent op zich. Ze zullen elk twee nummers dirigeren, 
waaronder het bekende Avond van Boudewijn de Groot en Heb je even voor mij van 
Frans Bauer.

Deze unieke samenwerking tussen de 
muziekverenigingen De Breibergers uit 
Dalerpeel en Volharding uit Dalen werd 
geïnspireerd door de succesvolle editie van 
Maestro tijdens het 60-jarig jubileum van De 
Breibergers in 2022.

Het concert biedt een leuke uitdaging voor de 
dirigenten, die zich thuis voorbereiden.  

De winnaar ontvangt een symbolisch 
‘gouden’ dirigeerstokje.

Tickets zijn onder andere te koop bij Smuk 
Dalen, Drogisterij Annico in Dalen en bij 
Primera in Coevorden. Tickets kosten € 10 
per stuk in de voorverkoop en aan de deur 
kosten ze € 15 per stuk.

Alzheimer Café Coevorden: Lezing over 
geriatrie op 12 februari
Het Alzheimer Café Coevorden organiseert op woensdag 12 februari haar 
maandelijkse bijeenkomst in “De Hoeksteen”, Rabenhauptstraat 1, Coevorden.
Het thema is deze keer geriatrie (ouderengeneeskunde).

Internist Gemma ter Maat, gespecialiseerd 
in ouderengeneeskunde en werkzaam op 
de geriatrie-afdeling van het Saxenburg 
ziekenhuis in Hardenberg, geeft een lezing 
over ouderdomsziekten. Ze bespreekt hoe 
deze zich ontwikkelen, vaak in combinatie

met andere aandoeningen, en wanneer een 
bezoek aan een geriater nodig is.

De bijeenkomst biedt een veilige en gezellige 
omgeving voor mensen met dementie, hun 
naasten, hulpverleners en belangstellenden. 
Aanvang 19.00 uur, aanmelden is niet nodig.

Bewoners van de Parallelweg en 
Beukenlaan maken zich zorgen over 
houtstof en rooklucht
De Rijksuniversiteit Groningen (RUG) heeft omwonenden van Greenblocks/
PreZero in Coevorden voorzien van fijnstofmeters om de luchtkwaliteit te monitoren. 
Bewoners van de Parallelweg en Beukenlaan maken zich zorgen over houtstof 
en rooklucht van de productie van palletblokken en biomassaverbranding bij het 
bedrijf. De meters, die bewoners zelf in elkaar zetten, meten de hoeveelheid fijnstof 
en de grootte van de deeltjes. Via internet kunnen de gegevens in real-time worden 
uitgelezen en gedeeld met het RIVM.

Hoewel de metingen geen directe uitspraken 
doen over de herkomst van het fijnstof, 
geven ze wel inzicht in de luchtkwaliteit. 
Bewoners hopen dat de resultaten 
meer duidelijkheid verschaffen over de 
gezondheidseffecten van de uitstoot. De 

eerste resultaten worden over drie maanden 
verwacht. Als de metingen zorgwekkend 
zijn, kunnen vervolgmetingen door de GGD 
of gemeente worden gestart. De gemeente 
Coevorden steunt het initiatief, maar speelt 
verder geen actieve rol in het proces. Gemeente Coevorden: Tijd voor Actie om 

dumpingen tegen te gaan
Elke week hetzelfde probleem: steeds meer dumping van afval in de gemeente 
Coevorden. Het gebeurt vaak als het donker is, wanneer auto's volgeladen met 
bankkussens, koffers en ander afval aankomen bij ondergrondse containers.

Deze situaties leiden niet alleen tot overlast, 
maar vormen ook een gevaar voor de 
verkeersveiligheid. De voertuigen staan 
vaak op plekken waar ze het zicht van 
weggebruikers belemmeren.

Het is duidelijk dat er hier iets moet 
gebeuren. De gemeente Coevorden kan niet 
blijven toekijken terwijl dit probleem zich 
blijft voordoen. Er moet actie ondernomen 

worden om zowel de overlast als de gevaren 
die gepaard gaan met deze afvaldumpingen 
aan te pakken.
Het is tijd voor strengere controle, meer 
handhaving en wellicht een uitbreiding van de 
mogelijkheden voor inwoners om hun afval 
op een verantwoorde manier kwijt te raken. 
Samen kunnen we zorgen voor een schone en 
veilige omgeving.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Miranda Peters uit Coevorden wint 
ballonvaart dankzij theaterkaarten

Theater Hofpoort en Ter Steege Ballonvaart hebben een bijzondere winactie 
gehouden. Iedereen die kaarten had besteld voor een voorstelling tot en met 15 
december 2024 in Theater Hofpoort maakte kans op een ballonvaart tijdens het Ter 
Steege Ballonfestival Hardenberg 2025. De actie werd geïnspireerd door Martijn 
Kardol, die vliegend met ballonnen op de voorpagina van Open Doek 2024-2025 
(seizoensbrochure) schittert. De ballonvaart wordt mogelijk gemaakt door Ter Steege 
Bouw Vastgoed, bekend van het ballonfestival in Hardenberg.

Winnaar
Meer dan 2000 klanten kochten 
theaterkaarten voor voorstellingen tot en 
met 15 december. Afgelopen week vond 
de trekking plaats, waarbij Miranda Peters 
uit Coevorden als winnaar werd gekozen. 
Miranda bezocht op 2 november de 
voorstelling "Def Americans: Johnny Cash 
American Recordings" in Theater Hofpoort.

Prijsuitreiking
Onlangs nam Miranda haar prijs in ontvangst. 

Ze reageerde enthousiast toen Saskia Kluwen 
van Theater Hofpoort haar belde: "Ik win 
nooit wat. En nu win ik deze prijs dankzij 
de theaterkaarten die ik had gekocht voor de 
voorstelling van Def Americans in Theater 
Hofpoort.

Het was een prachtige voorstelling, en nu als 
bonus deze ballonvaart. Ik ben helemaal blij," 
aldus Miranda Peters na ontvangst van haar 
prijs.

Zaterdag 22 februari aanstaande
Postzegelbeurs in Dorpshuis De Schalm 
in Steenwijksmoer  
Op zaterdag 22 februari 2025 organiseert Postzegelvereniging Coevorden-Hardenberg 
e.o. weer de gezellige postzegelbeurs in Dorpshuis De Schalm, een evenement dat al 
jaren postzegelliefhebbers uit de hele regio trekt. Naast het snuffelen tussen unieke 
postzegels is er ook ruimte voor ontspanning. In het café kunt u genieten van een 
hapje en een drankje. Kom langs om uw verzameling uit te breiden of gewoon voor 
een gezellige dag met andere postzegelliefhebbers! Iedereen is van harte welkom!

Tijden en activiteiten: Beurs: 10.00 - 16.00 
uur, gratis toegang. Veiling: Om 14.00 uur, 
met aantrekkelijk geprijsde items. Locatie: 

Dorpshuis De Schalm, Hoofdweg 47, 
Coevorden (Steenwijksmoer). Er is gratis 
parkeergelegenheid beschikbaar.

Ziemi: De innovatieve doorbraak voor 
veilig fietsen in het donker
Met meer dan 20.000 fietsers per jaar op de spoedeisende hulp na ongevallen in 
het donker, is veiligheid op de fiets urgenter dan ooit. Een groot deel van deze 
ongelukken – maar liefst 71 procent – gebeurt door slechte zichtbaarheid van 
opzij. Traditionele fietsverlichting faalt hierin, maar Luci (26), studente Industrieel 
Ontwerpen aan de TU Delft, heeft met haar innovatie Ziemi een baanbrekende 
oplossing bedacht.

Wat maakt Ziemi uniek?
Ziemi verlicht niet alleen de fiets, maar ook 
de beweging van de fietser zelf, met focus 
op de benen. Dit fenomeen, bekend als 
Biomotion, helpt andere weggebruikers direct 
te herkennen dat er een mens in beweging 
is. Onze hersenen reageren sneller op deze 
herkenning, wat de veiligheid tot wel vijf keer 
vergroot.

Impact op gezinnen en scholen
Ziemi richt zich ook op de meest kwetsbare 
fietsers: kinderen. Luci en haar team werken 
samen met scholen en sportclubs om 
deze jonge weggebruikers beter zichtbaar 
te maken. Ouders zijn enthousiast. Eén 
moeder vertelde: "Dankzij Ziemi durf ik 

mijn kinderen nu alleen naar school te laten 
fietsen. Het geeft me een gerust gevoel dat 
andere weggebruikers ze duidelijk kunnen 
zien."

De nieuwe standaard voor fietsveiligheid
Ziemi legt de lat hoger voor fietsveiligheid 
in het verkeer. Met zichtbaarheid vanuit alle 
hoeken en een menselijk signaal dat door 
andere weggebruikers wordt herkend, biedt 
dit product een oplossing voor een groot en 
vaak over het hoofd gezien probleem.

De vraag is: Hoe zichtbaar ben jij vanavond 
op de fiets? Heeft u interesse in dit 
onderwerp ga dan eens naar uw fietsenzaak 
bij u in de buurt.

Steeds meer kinderen in Poppenhare 
doen mee aan Abby D.-activiteiten
‘Sommige kinderen komen wel vier keer per 
week dansen’
In Poppenhare ontdekken steeds meer basisschoolkinderen de activiteiten van 
Abby D, een programma dat sinds 2024 wordt aangeboden op drie scholen: de 
Wilhelminaschool, Panta Rhei en de Mijndert van der Thijnenschool. Van Urban 
Dance tot het LeerLab: Onlangs zijn  de activiteiten weer gestart en het enthousiasme 
groeit.

Bij Urban Dance leren kinderen populaire 
stijlen oals hiphop, afro en breaking. Merry 
Lucamba en Esmée Naber van HOME 
Dance Company zien de lessen niet alleen 
als een sportieve uitdaging, maar ook als 
een manier om zelfvertrouwen en sociale 
verbinding te stimuleren. “Het gaat om 
samen bewegen en plezier maken. Alles is 

goed, zolang je maar beweegt!” zeggen ze.  
Voor kinderen die worstelen met schoolwerk 
biedt het LeerLab een helpende hand. 
Leercoach Margot Grobbe helpt leerlingen 
ontdekken wat bij hen past. “Bij ons leer je 
hoe het maken van huiswerk wél kan lukken.”  
Meer informatie: www.abbyd-coevorden.nl.

Coevorden stimuleert aanpak van 
vervallen plekken
De gemeente Coevorden maakt één miljoen euro vrij om vervallen plekken in dorpen 
en wijken aan te pakken. Organisaties, inwoners en ondernemers kunnen maximaal 
150.000 euro per project aanvragen. De regeling is open tot 1 december 2026, en 
aanvragen worden behandeld op volgorde van binnenkomst.

Positieve ontwikkelingen in gang zetten
De subsidie is bedoeld voor projecten die 
zonder financiële steun niet uitvoerbaar zijn, 
zoals het opknappen van verwaarloosde 
gebouwen of braakliggende terreinen. 

Projecten moeten een duidelijke verbetering 
van de omgeving opleveren en mogelijk 
andere positieve ontwikkelingen in gang 
zetten.

Gemeente Coevorden verwacht meer 
belangstelling
De regeling biedt uitkomst voor plannen die 
vastlopen op de 'onrendabele top'—kosten 
die niet kunnen worden terugverdiend. Een 
vergelijkbare regeling in 2021 leverde weinig 
aanvragen op, maar dankzij verruimde 
voorwaarden verwacht de gemeente nu meer 
belangstelling. Volgens de gemeente is dit 
een kans om dorpen en wijken duurzaam te 
verbeteren.

Drie brievenbussen weg uit Coevorden
Vanaf 24 maart a.s. gaat PostNL het aantal brievenbussen aanpassen in Coevorden.
In Coevorden worden 3 brievenbussen verwijderd, omdat er steeds minder post wordt 
verstuurd. De brievenbussen die niet voldoen aan de wettelijke spreidingseisen en niet 
in de buurt van zorglocaties staan, verdwijnen.

In Coevorden gaat het om de volgende 
drie plaatsen Markt 15, Printer 35 en 
Van Toutenburglaan 2. De wijziging 
komt voort uit de afname van het aantal 
verstuurde brieven, aangezien steeds meer 
mensen digitaal communiceren. PostNL 

blijft uiteraard zorgen voor voldoende 
brievenbussen in de regio, zodat bewoners 
hun post nog steeds gemakkelijk kunnen 
versturen. De veranderingen zullen gefaseerd 
doorgevoerd worden, met de eerste 
wijzigingen die vanaf 24 maart plaatsvinden.

Gemeente Coevorden stimuleert gezonde 
initiatieven met subsidie
De gemeente Coevorden stelt dit jaar 70.000 euro beschikbaar voor initiatieven die een 
gezondere leefstijl bevorderen. Deze subsidie maakt deel uit van het landelijke project 
'Gezond in de Stad' van het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport.

Het bedrag is bedoeld voor activiteiten die 
gezondheid en welzijn verbeteren, zoals 
projecten op school, werk of via sport. De 
gemeente benadrukt dat samenwerking tussen 

lokale partijen essentieel is en dat activiteiten 
bijdragen aan een rookvrije en gezonde 
omgeving. De subsidie is al vanaf januari aan 
te vragen.

Stadsticket Coevorden: Ontdek de stad 
met één ticket!
Sinds kort is het Stadsticket van Coevorden verkrijgbaar, een ideaal aanbod voor 
iedereen die de rijke geschiedenis en cultuur van de stad wil ontdekken. Het 
Stadsticket is een gecombineerd ticket waarmee je het Stedelijk Museum Coevorden, 
Museum Thijnhof en de Synagoge-Museum Coevorden kunt bezoeken voor een 
aantrekkelijk tarief.

Het ticket biedt niet alleen toegang tot 
deze bijzondere musea, maar ook extra 
voordelen. Zo ontvang je een gids voor 
de stadswandeling 'Scherven van een stad', 
waarmee je belangrijke historische locaties in 
Coevorden kunt verkennen.

Daarnaast krijg je bij het Stadsticket 
aanbiedingen voor koffie en thee in de 
deelnemende locaties. Het Stadsticket is tot 
twee weken na aankoop geldig, waardoor 

je de tijd hebt om alles op je gemak te 
ontdekken.

Het Stedelijk Museum Coevorden biedt 
een kijkje in de geschiedenis van de enige 
vestingstad van Drenthe. Museum Thijnhof is 
een must-see voor liefhebbers van realistisch 
en surrealistisch werk, terwijl de Synagoge-
Museum Coevorden het verhaal vertelt van 
het Joodse leven in de regio.
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GS-Sportmassage in Dalen viert 15-jarig jubileum
Gert Sluyters is een ervaren sportmasseur 
en zijn praktijk, GSSportmassage, bereikt 
op 1 mei een bijzondere mijlpaal: het 15- 
jarig jubileum! Al die jaren heeft hij zich 
toegelegd op het verlichten van klachten 
en het verbeteren van het welzijn van zijn 
cliënten. 

Van het veld naar de massagetafel
Gert’s passie voor sport en het menselijk 
lichaam is ontstaan tijdens zijn actieve 
voetbalcarrière. Na zijn 20e besloot hij zijn 
kennis en ervaring in te zetten om anderen te 
helpen. Hij begon zijn carrière bij vv Raptim 
in Coevorden en werkte daarna 11 jaar bij 
HHC Hardenberg. Tegenwoordig combineert 
hij zijn praktijk met zijn werkzaamheden als 
masseur bij vv Dalen.
Meer dan alleen sportmassage
Hoewel sportmassage een groot deel van 
zijn werk uitmaakt, behandelt Gert een 
breed scala aan klachten. Van rug-, nek- en 
schouderklachten tot blessures en oedeem, 
bij zowel sporters als nietsporters. “Ik zie veel 
mensen die door een zittende levensstijl of 
overbelasting klachten ontwikkelen. Maar ook 
sporters komen bij me voor advies en al dan 
niet preventieve behandelingen” vertelt Gert. 
Naast sportmassage biedt hij ook andere 
behandelingen zoals ontspanningsmassage, 
manuele lymfedrainage en medical taping. 
“Manuele lymfedrainage wordt bijvoorbeeld 
veel toegepast bij oedeem, vochtophoping 
die op verschillende plekken in het lichaam 
kan ontstaan. Medical taping is een eff ectieve 
methode bij verschillende blessures maar 
ook bij hooikoortsklachten”, legt Gert uit, 
“en kan dus voor een grote groep mensen 
voor verlichting en verbetering van klachten 
zorgen.”

Persoonlijke aanpak
Gert staat bekend om zijn persoonlijke 
aanpak en zijn fl exibele agenda. “Mijn werk 
is mijn passie en ik vind het belangrijk om 

mensen echt te helpen,” zegt hij. “Ik ben 
eerlijk tegen mijn cliënten en adviseer nooit 
meer behandelingen dan nodig zijn.” 
Het 15-jarig jubileum is voor Gert een 
mooie aanleiding om terug te blikken 
op de afgelopen jaren. “Ik begon 15 jaar 
geleden op een klein kamertje op onze 
bovenverdieping en sinds een aantal jaar 

beschik ik over een volwaardige praktijk op 
de benedenverdieping. Vanzelfsprekend ben 
ik ontzettend trots op wat ik heb bereikt. Het 
is fantastisch om te zien hoe mijn praktijk is 
gegroeid en hoeveel mensen ik heb mogen
helpen.”

Wilt u meer weten over de behandelingen 
van GS-Sportmassage?
Neem dan contact op met Gert Sluyters via 
telefoonnummer 06- 101 467 70 of bezoek de 
website: www.gs-sportmassage.nl.  

De praktijk is gevestigd aan de Beltmolen 9 in 
Dalen. (StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)



11 Februari 2025StadsKrant Coevorden

Jan Wolter Mager is de trotse voorzitter 
van de Havenvereniging Coevorden
De Havenvereniging in Coevorden bestaat sinds 1992 en zorgt ervoor dat alles in en 
rond de haven op een juiste manier reilt en zeilt. Jan Wolter Mager uit Coevorden is er 
al zestien jaar voorzitter van en samen met de andere leden van het bestuur hebben ze 
grote affiniteit met water. Allen vinden water niet alleen erg belangrijk, maar vinden 
ook dat het op vele manieren verbindt.

Verbinding is er in de vorm van het van 
punt a naar b komen, maar ook als naar de 
vele activiteiten waarbij de havenvereniging 
is betrokken wordt gekeken. De ongeveer 
honderddertig leden zijn altijd actief en met 
elkaar zijn ze bij behoorlijk wat evenementen 
betrokken: het uitzwaaien van Sinterklaas 
bijvoorbeeld, maar ook het organiseren van 

om de twee jaar de Historische Havendagen 
van Coevorden. “Dat is een groots 
evenement voor Coevorden en omgeving. 
We doen dit met ongeveer vijftig vrijwilligers 
van onze vereniging, maar we doen natuurlijk 
nog veel meer. De Gramsberger Torentocht 
bijvoorbeeld. Dan zetten we de deelnemers 
met onze sloepen de Vecht over. we varen 
met oudere bewoners van Coevorden 
naar Gramsbergen en houden elke week 
rondvaarten vanuit de oude haven door 
Coevorden.” Als Mager nog even door zou 
gaan dan zou hij een lijstje hebben dat ervoor 
zou zorgen dat het niet op één ‘A4’tje’ zou 
passen. “Dit zijn wel erg leuke evenementen 
waar veel interesse in is.”

Over ‘A4’tjes’ gesproken: om bepaalde 
vergunningen te krijgen volstond in het 
begin van de jaren negentig een ‘A4’tje’, 
maar tegenwoordig is dat aantal behoorlijk 
vergroot. Mager: “Voor onze laatste 
vergunning hadden we 32 pagina’s nodig; 
we moeten aan de regelgeving voldoen." 
Dit jaar gaan vanwege een andere reden 
de Historische Havendagen niet door. De 
binnenhaven wordt immers veranderd en in 
dit kader vinden er in het komend jaar diverse 
werkzaamheden plaats. Gelukkig kan men 
nog van heel wat andere leuke evenementen 
genieten. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Dirkje Mulder-Boers uit Coevorden was 
secretaris bij WSV Emmen

Wie in de jaren negentig het clubblad van Wielersportvereniging (WSV) Emmen 
opensloeg, zag steevast de naam van D. Mulder-Boers uit Coevorden staan. Als 
secretaris vervulde Dirkje Mulder-Boers haar functie met veel plezier, totdat ze zich 
later volledig op haar maatschappelijke carrière richtte.

Van jeugdbestuurslid naar secretaris
Dirkje Mulder-Boers, inmiddels de 
zeventig gepasseerd en met pensioen, 
begon haar avontuur bij WSV Emmen 
ruim 35 jaar geleden. Ze trad in 1987 toe 
als jeugdbestuurslid en werd al snel een 
bekend gezicht binnen de vereniging. Het 
was een tijd waarin de club talentvolle 
renners voortbracht, zoals Allard Engels en 
Bennie Gosink. Later maakten ook Addy 
Engels en Karsten Kroon furore, voordat 
ze profwielrenners werden. In 1991 schoof 
Mulder-Boers door naar het hoofdbestuur 
en nam ze de rol van secretaris op zich. Dit 
deed ze met veel toewijding tot 1995, het 
jaar waarin haar dochter overstapte naar een 
andere wielervereniging.

Betrokken bij dameswielrennen
De geboren Groningse had al ervaring 
als secretaris bij een wandelvereniging en 
handbalclub DFS in Hoogezand-Sappemeer, 
waar ze samen met haar man handbalde. 
Toen haar man wielrennen als sport koos, 
raakte ook hun dochter erbij betrokken 
en werd Mulder-Boers actief binnen 
WSV Emmen. Ze zette zich in voor het 
damesjuniorenwielrennen en was trots op 
de organisatie van een wedstrijd voor deze 
categorie.

Mulder-Boers bewaart mooie herinneringen 
aan haar tijd bij WSV Emmen, met als 
hoogtepunt de jaarlijkse jeugdmeerdaagse, 
die nog steeds bestaat. “Dat maakt me trots,” 
zegt ze terugblikkend. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Nieuwbouwlocatie Kinderwereld in 
Coevorden in gebruik!
Coevorden-Met veel 
plezier heeft Kinderwereld 
de nieuwe locatie de 
Iegeldop begin januari in 
gebruik genomen.

De nieuwe locatie is 
ontworpen om tegemoet te 
komen aan de behoeften van 
kinderen en medewerkers en 
biedt duidelijke verbeteringen 
ten opzichte van de oude 
locatie. We hebben alle 
aspecten van het gebouw 
zorgvuldig geoptimaliseerd 
om een veilige, inspirerende 
en ontwikkelingsgerichte 
omgeving te creëren.

Wat maakt onze nieuwe 
locatie bijzonder?
• Een ruime woonkeuken 
waar kinderen samen kunnen 
bakken en koken. In deze 
gezellige omgeving leren ze 
ook samenwerken en andere 
waardevolle vaardigheden.
• Een centrale hal die 
perfect is voor individuele 
aandacht en activiteiten in 
kleine groepen, gericht op de 
behoeften van ieder kind. 
• Ruimte voor muziek, dans en beweging 
om de creativiteit en motorische ontwikkeling 
van kinderen volop te stimuleren. We geloven 
dat een dynamische, speelse omgeving 
bijdraagt aan een gezonde en gelukkige 
ontwikkeling.

Het gebouw is ontworpen met het oog 
op de toekomst en kan uitgebreid worden  

met een verdieping. Door de toekomstige 
wijziging van het financieringsstelsel en de 
afnemende kosten voor ouders, verwachten 
we een toenemende vraag naar kinderopvang. 
Kinderwereld is klaar om op deze groei in te 
spelen!

De officiële opening is in het voorjaar.

Caroline Verschoor, kunstschilder in 
hartje Coevorden
Van jongs af aan is Caroline 
gepassioneerd door kunst, muziek, 
dieren en natuur. Haar kunststudies 
heeft ze gevolgd in o.a. Johannesburg 
en Kaapstad, Zuid-Afrika waar ze 20 jaar 
heeft gewoond.

Haar specialisatie is olieverf en favoriete 
onderwerpen zijn natuur en portret. Zij 
maakt portretten in opdracht. Met name 
van overleden mensen. Het kan een enorme 
troost zijn een portret te laten schilderen 
van een overleden dierbare en samen met de 
kunstenaar te bespreken hoe het portret er uit 
komt te zien.

Vanaf 1999 is Caroline Verschoor 
professioneel kunstschilder en docent 
schilderen. Ze gaf schilderles bij CQ Centrum 
voor de Kunsten in Coevorden en Emmen. 
Daarnaast gaf ze vele jaren les vanuit haar 
eigen Atelier Verschoor in Dalen. Sinds 2008 
werkt ze bij Amateur Kunstenaars Emmen 
waar ze nog steeds lesgeeft. Tegenwoordig 
woont en werkt ze vanuit haar atelierwoning 
in hartje Coevorden.

Naast exposities bij verschillende galeries 
is Caroline verbonden aan twee prachtige 
musea. Museum Møhlmann te Appingedam 
en Museum Thijnhof in Coevorden. In het 
laatste museum zijn een aantal van haar 
werken te zien t/m zondag 30 maart 2025. 

Bij Museum Møhlmann, is begin april 2025 
de tentoonstelling Herboren! te bewonderen 
waar Caroline ook aan meedoet. Vanaf 28 
februari geeft ze een vierdelige workshop 
portrettekenen met houtskool in Museum 
Thijnhof.

Voor een vrijblijvende offerte voor een 
portretopdracht en verdere informatie kunt 
u Caroline emailen op carolineverschoor@
home.nl. Zie ook www.atelierverschoor.nl.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Praktijk Katharos in Geesbrug: Ontdek de helende
kracht van je verleden
Van scepticus tot beoefenaar van regressie- en reïncarnatietherapie, het leven van 
Ruud Kortlever veranderde drastisch toen zijn vrouw ziek werd. Door deze therapie 
vond ze de genezing die ze zocht en Ruud ontdekte een passie voor het helpen van 
anderen.

Wat is regressie- en reïncarnatietherapie?
Kort gezegd betekent regressietherapie dat 
je teruggaat naar bewuste of onbewuste 
herinneringen uit het verleden. Reïncarnatie 
gaat nog verder terug. Je gaat herinneringen 
herbeleven, toelaten, accepteren en 
verwerken. “Het is bijna sprookjesachtig om 
te zien hoe het mensen helpt”, zegt Ruud, 
“maar ik merk dat veel mensen er, net als ik 
destijds, nogal sceptisch tegenover staan. En 
dat terwijl er eigenlijk niets zweverigs aan is.” 

Tijdens de sessies maakt Ruud onderscheid 
tussen trance en hypnose. “Ik gebruik trance, 
een soort van diepe concentratie waarbij je 
vooral heel gefocust bent. Wat we doen is je 
in trance brengen door middel van begeleide 
meditatie met visualisatie technieken. In 
trance ben je in een rustige staat van zijn en 
dan komt er ruimte voor herinneringen van 
vroeger. In trance is er nog steeds contact 
met de buitenwereld en dat is dus iets heel 
anders dan onder hypnose zijn, het gaat 
vooral om het herbeleven. Het kan gaan om 
gebeurtenissen uit dit leven, overgedragen 
door ouders, maar ook om ervaringen uit 
vorige levens. 

Door deze herinneringen te herbeleven, 
kun je oude pijn loslaten en emotionele 

blokkades opheff en. Dit kan leiden tot een 
levensveranderende transformatie.”

Voor wie is deze therapie geschikt?
Veel mensen komen bij Ruud met klachten 
als angsten waarbij het kan gaan om 
zowel bekende als onbekende oorzaken. 
Maar ook met chronische vermoeidheid, 
slaapproblemen, paniekaanvallen, lichamelijke 
klachten die geen medische oorzaak lijken 
te hebben of post-traumatische stress als 
gevolg van ingrijpende gebeurtenissen in het 
leven. Regressie- en reïncarnatietherapie kan 
je ook helpen als je gewoon niet helemaal 
lekker in je vel zit. Ruud: “Er zijn slechts twee 
voorwaarden voor een succesvolle sessie. 
Je moet het ten eerste echt zelf willen en 
daarnaast moet je ervoor openstaan. Dat wil 
niet zeggen dat je er ook in moet geloven, je 
moet bereid zijn het te willen proberen.”

Een sessie bij Praktijk Katharos begint met 
een kort intakegesprek. Hierin bespreek je 
jouw klachten en wensen en aansluitend 
tijdens dit eerste bezoek volgt de eerste 
sessie. Ruud begeleidt je op de reis naar je 
verleden door je te helpen in een diepe staat 
van ontspanning en focus te raken. Vaak zijn 
één of twee sessies voldoende maar soms 
adviseert Ruud nog iets vaker terug te komen.

Benieuwd naar wat regressie- en 
reïncarnatietherapie voor jou kan 
betekenen? 
Neem dan vrijblijvend contact op 
met Ruud Kortlever. Bezoek de website 
van Praktijk Katharos

(www.praktijkkatharos.nl) voor meer 
informatie en ervaringen van andere cliënten. 
De praktijk is gevestigd aan de Verlengde 
Hoogeveense Vaart 142 in Geesbrug. 
(StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)
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Maakmiddagen bij FabLab Coevorden: 
elke woensdag techniek voor kinderen
Jeugd enthousiasmeren voor techniek 
is de kern van FabLab Coevorden, een 
initiatief van onderwijs, bedrijfsleven en 
gemeente. Aan de Van Heeckerenlaan 2 
worden diverse activiteiten georganiseerd 
om techniek op een toegankelijke 
manier aan te bieden. Zo vindt elke 
woensdagmiddag van 15.00 tot 16.30 uur 
de Maakmiddag plaats, waar kinderen 
hun creativiteit kunnen ontdekken.

Iedereen is welkom, ongeacht technische 
vaardigheden. Kirsten Kosters, coördinatrice 
en coach bij FabLab, begeleidt de activiteiten 
met enthousiasme. Ze geniet van de inzet 
van kinderen tussen acht en twaalf jaar: 
“Ons doel is dat ze spelenderwijs leren en 
kennismaken met nieuwe technologieën zoals 
de 3D-printer en lasersnijder.”

De Maakmiddagen zijn ontstaan tijdens de 
coronaperiode en hebben zich sindsdien 
verder ontwikkeld. Volgens Kosters wordt 
het programma steeds beter en blijft de 
opkomst groeien. Sommige kinderen komen 
vaker terug en kiezen zelf hun projecten. 
Daarnaast worden af en toe activiteiten 
georganiseerd in samenwerking met 
bedrijven, zodat de jeugd een kijkje achter 
de schermen krijgt in de technische sector. 

Geïnteresseerden kunnen zich per keer 
opgeven en deelnemen aan deze inspirerende 
middagen vol creativiteit en innovatie. 
(Foto Creations Drenthe)

Open Atelier Dagen in Coevorden  
op 8 en 9 maart
De Open Atelierdagen 
in de gemeente 
Coevorden zijn al 
twintig jaar een 
geliefd evenement. 
Op zaterdag 8 en 
zondag 9 maart kunnen 
kunstliefhebbers 
opnieuw genieten van 
een divers aanbod aan 
kunstwerken. In de hele 
gemeente, inclusief de 
stad Coevorden, openen 
kunstenaars enthousiast 
de deuren van hun 
ateliers.

Na twee succesvolle 
decennia blijft het 
evenement populair. 
“Elk jaar doen er nieuwe 
kunstenaars mee, wat bezoekers motiveert 
om op ontdekkingstocht te gaan,” aldus de 
organisatie. Dit jaar nemen 33 ateliers deel, 
met gepassioneerde kunstenaars die hun 
werk met trots tonen. Het bezoekersaantal 
varieert per atelier, met uitschieters tot 
meer dan tweehonderd bezoekers per 
weekend. Gemiddeld trekt een atelier 
tussen de 70 en 125 geïnteresseerden. De 
organisatie, bestaande uit voorzitter Minno 
de Roo, penningmeester Janny de Roo, 

lid Susan Ekkel, secretaris Kelly Blokker 
en pr-/promotievrouw Beatrix Copier, 
kijkt er met veel enthousiasme naar uit. 
Naast schilderkunst en beeldhouwwerken 
zijn er ook keramiek, sieraden en andere 
kunstvormen te bewonderen. Elk atelier heeft 
een unieke stijl en sfeer, wat het evenement 
extra bijzonder maakt.

De ateliers zijn beide dagen gratis te 
bezoeken tussen 11.00 en 17.00 uur.

Zeventig Jaar Fotografie
Amateurfotografenvereniging Goed Licht 
uit Coevorden

In Coevorden is de Amateurfotografenvereniging Goed Licht al zeventig jaar actief, 
een club waar liefhebbers van fotografie zich met passie en plezier bezighouden met 
het vastleggen van uiteenlopende onderwerpen. Momenteel bestaat de vereniging uit 
vijftien leden, en er is altijd ruimte voor nieuwe, enthousiaste fotografen. Twee keer 
per maand komen ze samen, een traditie die volgens voorzitter Joke Groenesteyn nog 
lang mag voortduren.

Sinds een jaar vervult Groenesteyn met 
veel enthousiasme de rol van voorzitter. De 
leden komen regelmatig bijeen om foto's te 
bespreken en gezamenlijk te fotograferen, 
vaak rond een specifiek thema. Deze 
bijeenkomsten vinden plaats in een ruimte 
in woon- en zorgcentrum Aleida Kramer 
in Coevorden. "We leren veel van elkaar en 
kijken vanuit verschillende perspectieven naar 
beelden," vertelt ze.

Hoewel de vereniging een amateurclub 
is, worden er zeker professionele foto’s 
gemaakt. Het hoofddoel van Goed Licht 
is om de amateurfotografie in al haar 

facetten te stimuleren en om persoonlijke 
groei als fotograaf te bevorderen. Leden 
hebben elk hun eigen voorkeuren, of het 
nu gaat om landschaps-, natuurfotografie of 
kunstfotografie. Groenesteyn zelf heeft een 
grote liefde voor landschappen, maar geniet 
er ook van om nieuwe uitdagingen aan te 
gaan, zoals het fotograferen van bruggen of 
kunst op rotondes.

"De club helpt me om te verbeteren als 
fotograaf en om mijn omgeving opnieuw 
te ontdekken," zegt Groenesteyn. "We 
wonen in een prachtige regio, en dat maakt 
fotograferen extra leuk."

2,5 miljoen euro beschikbaar om deze 
accommodaties energiezuiniger te maken
Steun voor maatschappelijke accommodaties 
tegen hoge energiekosten
De afgelopen jaren hebben veel maatschappelijke accommodaties, zoals 
sportverenigingen, stichtingen en zwembaden, last gehad van de gestegen 
energieprijzen. Om hen te helpen, stelt de gemeente Coevorden in samenwerking met 
Provincie Drenthe tot eind 2026 2,5 miljoen euro beschikbaar om deze accommodaties 
energiezuiniger te maken. Een energiezuiniger pand kost immers minder geld en is 
bovendien beter voor het milieu.
 
Wethouder Joop Slomp: “Sport en 
maatschappelijke activiteiten zijn essentieel 
voor het welzijn van onze inwoners. 
Het energiezuiniger maken van onze 
accommodaties, zodat de energierekening 

voor verenigingen lager uitvalt, heeft daarom 
onze volle aandacht.”
Lees ook over dit onderwerp via 
www.coevorden.nl/verduurzamen-van-
maatschappelijke-accommodaties
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Langer genieten van uw mooie vloer dankzij reiniging en onderhoud door Heijmans 
Vloeronderhoud in Emmen 
  
Om zo lang mogelijk van een mooie en schone vloer te kunnen 
genieten heeft iedere vloer, of het nu om tapijt, pvc, linoleum, mar-
mer of een gietvloer gaat, onderhoud of reiniging nodig. Heijmans 
Vloeronderhoud in Emmen is dan de beste keuze, het bedrijf reinigt 
en onderhoudt vloeren voor zowel de zakelijke als particuliere klant. 

“Het bedrijf is ontstaan vanuit een 
passie voor vloeren”, vertelt Ben 
Heijmans. Hij is eigenaar van het 
bedrijf en werkte al een flink aantal 
jaren in de branche voordat hij be-
sloot om als zelfstandige verder te 
gaan. “Dat bleek een goede zet, we 
hebben inmiddels een uitgebreide 
klantenkring opgebouwd. Wat veel 
mensen niet weten is dat we ook 
de vloer bij hen thuis professioneel 
kunnen reinigen en onderhouden, 
we doen dat dus niet alleen in be-
drijfspanden en kantoren. Immers, 
ook thuis is stofzuigen en dweilen 
op een bepaald moment niet meer 
voldoende om een vloer goed 
schoon te krijgen.”
  
Alle vloersoorten 
Heijmans Vloeronderhoud reinigt 
en onderhoudt vrijwel iedere soort 
vloer. Denk dan aan linoleum, pvc 
en gietvloeren maar natuurlijk ook 
aan tapijt en marmer. “Gemiddeld 
komen we 2x per jaar of gewoon 
op afroep bij de klant langs voor 
een behandeling van de vloer.” Als 
het gaat om tapijt dan bestaat de 
behandeling vaak uit een professi-
onele reiniging en het impregneren 
zodat vlekken gemakkelijker te 
verwijderen zijn. De tapijtreiniger 
die Heijmans gebruikt werkt met 
de zogenaamde ‘borstelmethode’ 
waarmee stof gemakkelijk uit het 
tapijt opgenomen wordt en waarbij 

door gebruik van slechts een beetje 
vloeistof de vloer al na een minuut 
of 10 weer droog is.  

Een marmeren vloer is prachtig 
maar heeft als nadeel dat er na ver-
loop van tijd looppaden in kunnen 
ontstaan en dat de glans verdwijnt. 
Daarnaast is marmer een poreus 
materiaal en daardoor dus gevoelig 
voor vlekken. Door het marmer te 
kristalliseren en licht op te schuren 
verdwijnen looppaden en eventuele 
krasjes en door de vloer te laten 
behandelen en impregneren zal 
de vloer gemorste vloeistoffen en 
dergelijke minder snel opnemen. 
“Daarnaast keert ook de glans 
terug”, legt Ben uit, “en kan men 
kiezen voor een mat, zijdeglans 
of zelfs hoogglans uiterlijk van de 
vloer.” 

Direct weer aan het werk na een 
PU coating  
Heeft uw vloer een nieuwe be-
schermlaag nodig dan kan er een 
PU coating aangebracht worden. 
Deze coating gaat zo’n 5 tot 7 jaar 
mee en dankzij de speciale UV-
lamp die daarbij gebruikt wordt is 
de vloer ook direct na de behan-
deling weer chemisch belastbaar 
en beloopbaar. Ben: “Ideaal voor 
gebruik op kantoorvloeren of art-
sen- of tandartspraktijken, men kan 
direct weer aan het werk.” De Pu 

Coatings waar Heijmans mee werkt 
lopen vooruit op de milieueisen en 
anti-slipwaardes die tegenwoordig 
gesteld worden aan het gebruik van 
schoonmaak- en onderhoudsmid-
delen. “Veel van de producten die 
we gebruiken zijn water dragend 
en dus minder belastend voor het 
milieu en bovendien zal de vloer 
ook stroef blijven als deze nat is. 

We blijven ook steeds zoeken naar 
middelen die minder belastend zijn 
voor de wereld om ons heen want 
dat is nu eenmaal belangrijk.”

Wilt u meer weten over de moge-
lijkheden voor vloeronderhoud van 
de vloer in uw bedrijf of woning? 
Neem dan contact op met He-
ijmans Vloeronderhoud voor meer 

informatie of een afspraak.   
(Stadskrant Coevorden/Miranda 
Wolters)

Heijmans Vloeronderhoud 
Tel: 06 - 371 198 39 
www.heijmansvloeronderhoud.nl
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Terugblik op de derby van Coevorden
Raptim wint prestigestrijd tegen 
Germanicus en is ‘de beste van 
Coevorden’
Alleen B-side in topvorm tijdens spannende 
maar tegenvallende derby
Je weet het van te voren: derby’s zijn nooit echt goed. Ze zijn vaak wel spannend, 
maar door de extra spanning laat het voetbal vaak te wensen over. Het was tijdens 
Raptim – Germanicus niet anders. Het was inderdaad sfeervol en spannend, maar 
vooral heel erg pover wat beide ploegen op de moeilijk bespeelbare grasmat legden. 
Raptim won uiteindelijk met 1-0. Frank Ambergen werd matchwinner door twintig 
minuten voor tijd een hoekschop van Senna Kootstra binnen te knikken. Raptim 
is daardoor de beste van Coevorden. De ploeg van trainer Bert Doldersum won 
niet alleen de derby, maar staat bovendien ook boven het ‘grote’ Germanicus op de 
ranglijst. En dat zal toch pijn doen bij Germanicus, de club die toch heel graag terug 
wil naar de eerste klasse.

Tien minuten later
‘’Zoiets heb ik nog nooit meegemaakt’’, zei 
Raptim trainer Bert Doldersum, die de club 
aan het einde van het seizoen gaat verlaten. 
Daarmee doelde de trainer uit Borger 
vooral op de sfeeracties van de B-side van 
Raptim, die uitpakte met een vuurwerkshow 
van zeker tien minuten. De actie werd 
alom gewaardeerd, en dat is eigenlijk best 
bijzonder. Feyenoord kreeg vorige week van 
de UEFA nog een boete van 68.000 euro 
omdat fans vuurwerk afstaken bij de opkomst 
van de spelers en in het algemeen ergeren 
veel voetballiefhebbers zich groen en geel 
aan de rook, de knallen en het feit dat de 
wedstrijden daardoor later beginnen. In het 
amateurvoetbal ligt dat anders en vindt men 
het allemaal prachtig. Dan maakt het niet uit 
dat een wedstrijd, zoals ook in het geval van 
Raptim – Germanicus – zeker tien minuten 
te laat begint. Achteraf gezien was de actie 
van de B-side meteen ook het hoogtepunt 
van de avond. Je zou achteraf best kunnen 
stellen dat alleen de B-side in topvorm was. 
De tweeëntwintig acteurs hadden het bepaald 
niet.

‘Mogelijkheden op kansen’
De bedoelingen van beide trainers werden 
al snel na het eerste fluitsignaal van 
scheidsrechter Tolman duidelijk: Doldersum 
wilde vooral niets weggeven en zette zijn 
ploeg compact neer, Van Oosten van 
Germanicus wilde gewoon voetballen. En 
dus waren de bezoekers optisch wat beter. 
Het gebrei leverde echter maar weinig echte 
kansen op. Of zoals trainer Van Oosten 
zei: ‘’er waren mogelijkheden genoeg om 
tot kansen te komen, maar we waren in de 
eindfase net wat te onnauwkeurig om er ook 
echte kansen van te maken.’’ Sterker nog, het 
counterende Raptim kreeg in feite nog de 
beste kans. Stan Meppelink raakte echter de 
paal. Namens Germanicus was Roelof van 
Dijk kansrijk, maar ook hij miste overtuiging 
om het Raptim doelman Marc Koert echt 
moeilijk te maken.

Ambergen door het dolle heen
Na de rust hetzelfde spelbeeld, al kroop de 
thuisclub wel iets meer uit de schuld. Het 
aantal grote kansen bleef echter tot een 
minimum beperkt en dat de uiteindelijk 
winnende treffer door een spelhervatting tot 
stand kwam, was dan ook niet verrassend. 
Frank Ambergen kopte raak uit een 
hoekschop en wist zich met de emoties even 
geen raad. ‘’Het was de eerste keer dat ik 
als speler van het eerste tegen Germanicus 
speelde. En dat je dan scoort, dat is geweldig 
natuurlijk. Ik kan het gevoel na het doelpunt 
eigenlijk niet in woorden uitdrukken’’, zei hij. 

Des te knapper was het dat Ambergen na zijn 
goal geconcentreerd bleef en er samen met de 
andere Raptim strijders in slaagde de amper 
verdiende voorsprong over de streep te 
trekken. Germanicus maakte het de thuisclub 
ook niet heel moeilijk. Het overwicht was er 
wel degelijk, grote kansen wist de ploeg van 
trainer Erwin van Oosten niet uit te spelen. 

Wat onoverzichtelijke situaties, doelman 
Koert die over een bal dook en wat hoge 
voorzetten leverden in het vervolg van de 
wedstrijd wat gevaarlijke situaties op. Raptim 
gaf echter geen krimp en toen Tolman er 
na 95 minuten een einde aan maakte, was 
de vreugde onbeschrijflijk groot. ‘’Het 
begon al voor de wedstrijd natuurlijk met de 
sfeeractie van onze supporters. Echt geweldig 
allemaal. En na afloop was het helemaal een 
gekkenhuis. Ik wilde dit jaar wat minder gaan 
drinken, maar dat goede voornemen heb ik 
na deze overwinning even laten varen’’, zei 
de grote man op sportpark Klinkenvlier. 
Trainer Bert Doldersum bekeek het allemaal 
van een afstandje. Met een enorme grijns op 
zijn gezicht. Hij zal Raptim nog gaan missen 
straks.

Van Oosten mist doelpunt
Germanicus trainer Erwin van Oosten stond 
er uiteraard wat beteuterd bij. Zijn ploeg was 
aan een mooie reeks bezig, maakte goede sier 
op Protos Weering maar ging eraf tegen de 
buurman. ‘’Dit is wel een tik. Verliezen van 
de buurman, dat wil je natuurlijk niet’’, zo liet 
de trainer weten. ‘’Ik vond ons zeker voor de 
rust maar eigenlijk de hele wedstrijd de betere 
ploeg. Heel erg goed was het niet, maar dat 
had ook met het veld te maken. Dat is echter 
geen excuus, hoor’’, zei Van Oosten, die het 
doelpunt van Ambergen miste. 

‘’Ik was net bezig met het instrueren van 
een wisselspeler. Nou ja, de goal valt uit een 
standaardsituatie dus dat is niet goed. Na de 
1-0 hebben we het wel geprobeerd met wat 
wissels. We hadden ook een overwicht, maar 
opnieuw kregen we niet heel veel kansen. 
Het uitspelen van kansen en het scoren is nu 
even een dingetje, verdedigend staan we de 
laatste tijd wel heel goed. Want ook vanavond 
gaven we weinig weg. We waren wel slordig, 
vond ik. De hoekschop waaruit de 1-0 
viel, ontstond bijvoorbeeld ook weer door 
onnodig balverlies.’’

Werk aan de winkel
Van Oosten’s analyse sneed hout. 
Germanicus was inderdaad de wat 
gemakkelijker voetballende ploeg. Het slaagde 
er echter niet in een compact spelend en 
hardwerkend Raptim écht de wil op te leggen. 
En dat moet de oefenmeester toch zorgen 
baren. Op 24 mei krijgt Germanicus de kans 
op revanche. ‘’Dat is de laatste speeldag 
en dus zullen we dan gewoon op zondag 
spelen. Ons doel? We willen over Raptim 
en over nog veel meer ploegen heen. Er zijn 
nog genoeg punten te verdelen’’, hield Van 
Oosten de moed er in. De euforie bij Raptim 
duurde precies een week, toen koploper 
WKE’16 de mannen van Bert Doldersum 
hardhandig met beide benen op de grond 
zette: 4-1. Het chagrijn bij Germanicus hield 
aan, want na de nederlaag tegen Raptim bleek 
een week later het talentvolle Markelo op de 
Pampert met 4-2 te sterk. Werk aan de winkel 
dus voor Doldersum en Van Oosten. Al zal 
niemand, en zeker Frank Ambergen, deze 
derby snel vergeten. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Martin Schepers geniet als trainer van 
VONK Dames 1
Martin Schepers, een 59-jarige 
Groninger uit Musselkanaal, is een 
echte volleybalman met 43 jaar ervaring. 
Sinds 2023 is hij trainer van het eerste 
damesteam van volleybalvereniging 
VONK in Coevorden. Na jarenlang bij 
MSK te hebben gespeeld en als trainer bij 
OSR in Exloo actief te zijn geweest, vond 
hij een nieuwe uitdaging bij VONK.

Schepers traint een team dat historie schrijft. 
De dames zijn titelkandidaat in de Derde 
Divisie, met promotie naar de Tweede Divisie 
in het vooruitzicht. In 2023 werd hij door 
VONK benaderd en besloot na gesprekken 
en een proeftraining de uitdaging aan te gaan. 
Het team had net het kampioenschap in de 
Promotieklasse behaald en werd uitgeroepen 
tot Sportploeg van het Jaar in Coevorden.

Nu in zijn tweede seizoen blijft 
Schepers succesvol. Naast een sterke 
competitieprestatie staan de VONK-dames 
in de halve finale van het bekertoernooi. 
Volgens Schepers is het succes te danken 
aan een combinatie van talent en teamspirit: 
“Iedereen doet alles voor elkaar.” Over 

promotie blijft hij realistisch: “We zijn er nog 
niet, maar we gaan ervoor.”

Twirlteam Dynamix Coevorden beleefde 
geweldig NK-weekend
Vier Nederlandse kampioenen geleverd

Half januari was voor de leden van Twirlteam Dynamix Coevorden, hun familie en 
het bestuur een periode om niet gauw te vergeten. Maar liefst 23 twirlsters namen op 
18 en 19 januari deel aan het Nederlands Kampioenschap Majorette/Baton Twirling 
van de bond KNMO-NTSB in Almere. Velen vielen in de prijzen, wat zorgde voor een 
feestelijke terugreis.

Trainster Romy Veenstra kon opnieuw trots 
zijn op haar twirlsters. “Het was een geweldig 
weekend met fantastische prestaties,” 
aldus Veenstra. De Coevorder vereniging 
sleepte vier gouden, twee zilveren en twee 
bronzen plakken in de wacht. “Al met al een 
fantastisch NK.”

Het kampioenschap kende een groot 
deelnemersveld: meer dan zeshonderd 

twirlers namen deel aan solo-onderdelen 
en teamwedstrijden op Basis- en 
Topklasseniveau.

De Drentse deelneemsters begonnen het 
jaar op een geweldige manier en kijken 
vol enthousiasme uit naar de rest van het 
seizoen, waarin nog tal van wedstrijden op de 
planning staan.

Wildlands brengt jubileumboek uit over 
Dierenpark Emmen
In 2025 viert Wildlands Adventure Zoo een bijzonder jubileum: negentig jaar geleden 
werd het oorspronkelijke dierenpark in Emmen geopend. Ter gelegenheid hiervan 
brengt het park een speciaal jubileumboek uit, waarin de rijke geschiedenis van het 
park wordt vastgelegd.

Persoonlijke herinneringen en foto’s te 
delen
Wildlands roept bezoekers op hun 
persoonlijke herinneringen en foto’s te delen 
voor deze uitgave. Het boek zal verhalen en 
beelden bevatten over de evolutie van het 
park, van het iconische Noorder Dierenpark 
tot het moderne Wildlands.

Tot 28 februari inzenden
Bijdragen kunnen tot 28 februari 2025 
worden ingezonden. Bezoekers kunnen een 

foto met een korte tekst (maximaal drie 
regels) sturen naar communicatie@wildlands.
nl. Denk aan bijzondere momenten, grappige 
anekdotes of onvergetelijke ontmoetingen in 
het park.

90 jaar Zoo Emmen
Het jubileumboek maakt deel uit van de 
bredere viering 90 jaar Zoo Emmen, die 
plaatsvindt van half mei tot begin december 
2025. Later wordt het volledige programma 
van festiviteiten bekendgemaakt.
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Niels Assen uit Coevorden is al jarenlang 
trainer

Wie de naam Niels Assen hoort, denkt direct aan Raptim. De inwoner van 
Coevorden speelde maar liefst zeventien jaar in het eerste elftal van de plaatselijke 
voetbalvereniging. Niet zonder succes, want hij vierde vier kampioenschappen. 
Tegenwoordig voetbalt hij nog met vrienden in het zevende elftal, maar zijn focus 
ligt vooral op zijn trainerscarrière. Momenteel is hij hoofdtrainer bij Daarlerveen in 
Overijssel, maar vanaf het nieuwe seizoen gaat hij aan de slag bij Dwingeloo.

Assen heeft al jarenlang ervaring als trainer. 
Hij begon bij de jeugd van Raptim als 
elftalleider en groeide door. In 2018 stopte hij 
als speler van het eerste en werd hij speler/
trainer van Raptim 3. Niet veel later kreeg 
hij de leiding over Raptim JO19-1 en later 
over Raptim 2. Ondertussen behaalde hij zijn 
trainerspapieren: eerst TC3 en daarna TC2. 
“Een mooie tijd,” aldus Assen. Zijn stage liep 
hij bij HHC Hardenberg 2 onder begeleiding 
van Gert Heerkes. “Bij HHC heb ik veel 
geleerd.”

De overstap naar het hoofdtrainerschap 
kwam in Daarlerveen, waar hij de afgelopen 
twee seizoenen actief was in de derde klasse 
van district Oost. “Een sterk niveau, zeker 

in vergelijking met de derde klasse in het 
noorden.” Ondanks het plezier is Assen 
toe aan een nieuwe uitdaging en kiest hij 
voor Dwingeloo. “Het is een club met een 
duidelijke visie en een goed beleid. Dat 
spreekt mij enorm aan en ik kijk ernaar uit 
om daar aan de slag te gaan.”

Met zijn ervaring als speler en trainer hoopt 
Assen een waardevolle bijdrage te leveren 
aan Dwingeloo en verder te groeien in 
zijn trainersloopbaan. Zijn passie voor 
voetbal en het begeleiden van spelers 
blijft onverminderd groot, en hij kijkt met 
vertrouwen uit naar dit nieuwe hoofdstuk in 
zijn carrière.

Loopgroep Coevorden: Op naar het 
tienjarig bestaan
De Loopgroep Coevorden is in volle 
bloei en kijkt met trots vooruit naar 
haar tienjarig jubileum in 2026. Sinds 
de oprichting in 2016 is het aantal leden 
gestegen van 12 naar maar liefst 57, wat 
getuigt van de groei en populariteit van 
de vereniging. Lopers van verschillende 
niveaus trainen onder leiding van 
professionele trainers, wat zorgt voor een 
inspirerende en motiverende omgeving. 
Bertil Hofte uit Coevorden, naast loper 
ook DJ, is een belangrijk gezicht binnen 
de vereniging en staat altijd klaar voor 
zowel de sportieve als sociale kant van de 
loopgroep.

De Loopgroep Coevorden is actief in de 
regio en zorgt ervoor dat niemand zich 
buitengesloten voelt. Van de winterloop 
in Vroomshoop tot lokale wedstrijden 
in Coevorden: altijd zijn er leden van de 
groep te vinden, waaronder de voormalige 
wielrenner Martijn Croon. Hofte, die zelf 
ook actief meedoet, combineert zijn rol 
als vertrouwenspersoon met zijn passie 
voor muziek. Hij zorgt ervoor dat bij 
lokale wedstrijden de lopers extra worden 
gemotiveerd met vrolijke deuntjes langs de 
route.

De vereniging biedt een gevarieerd 
trainingsaanbod voor elke leeftijdsgroep 
en elk doel, van de vijf kilometer tot de 

marathon. Twee keer per week (maandag 
en woensdag) kunnen leden trainen, met 
een extra vrije training op vrijdag voor de 
fanatieke lopers. Het motto is duidelijk: 
bewegen en fit blijven, ongeacht je leeftijd of 
ervaring.

Janneke Knegtering en Geert Kok nemen 
afscheid van Ganzenmarkt-bestuur

De Ganzenmarkt in Coevorden is al jarenlang een geliefd evenement dat steeds groter 
wordt. Om dit goed te blijven organiseren, is een sterk bestuur essentieel. Nu nemen 
voorzitter Janneke Knegtering en penningmeester Geert Kok afscheid om plaats te 
maken voor nieuw elan.

Veel bereikt
Kok en Knegtering brachten samen vijftien 
jaar ervaring mee: Kok als penningmeester 
(12 jaar) en Knegtering als voorzitter (3 
jaar). Beiden kijken tevreden terug op hun 
periode. “De Ganzenmarkt is gegroeid 
tot een stevig evenement met een solide 
toekomst,” aldus Knegtering. De markt is 
vernieuwd en met hulp van vrijwilligers in 
een nieuw jasje gestoken. Knegtering vond 
na drie jaar het juiste moment voor roulatie 
en Kok voltooide zijn vier termijnen. Annette 

Zwakenberg uit Coevorden is inmiddels als 
nieuwe penningmeester ingewerkt.

Mooi afscheid
Tijdens de vrijwilligersavond in januari 
werd op feestelijke wijze afscheid genomen. 
Vrijwilligers kregen een welverdiend 
dankwoord en er werden herinneringen 
opgehaald. Ondertussen zoekt het bestuur 
een nieuwe voorzitter om de toekomst 
van de Ganzenmarkt veilig te stellen. 
Geïnteresseerden kunnen zich melden.

Jan Veenstra uit Coevorden Schreef 
'Oorlogsverhalen uit Zuidoost-Drenthe'

Jan Veenstra, een gepassioneerd schrijver uit Coevorden, heeft opnieuw zijn pen 
opgepakt en een belangrijk boek geschreven: ‘Oorlogsverhalen uit Zuidoost-Drenthe’. 
Dit werk komt bijna tachtig jaar na de bevrijding van Nederland en vertelt de 
geschiedenis van de Tweede Wereldoorlog aan de hand van zes thema’s. Het boek 
is tot stand gekomen met steun van een subsidie van de gemeente Coevorden, die 
Veenstra de kans gaf om deze verhalen vast te leggen en te delen.

Het doel van het boek is om de ervaringen 
van de mensen in Zuidoost-Drenthe tijdens 
de oorlogsjaren te belichten. Thema’s 
als de inval, de bezetting, het verzet, 
bombardementen, de bevrijding en de 
afrekening komen aan bod, en worden in 
chronologische volgorde gepresenteerd. 
Veenstra vindt het belangrijk dat deze 
verhalen niet verloren gaan en dat de lessen 
uit de oorlog ook de jongere generaties 
bereiken.

Dankzij de subsidie van de gemeente kunnen 
de boeken gratis worden aangeboden aan 

scholen binnen Coevorden. Veenstra hoopt 
dat de leerlingen deze verhalen zullen leren 
kennen en de betekenis van vrijheid zullen 
begrijpen. 

Het boek, dat ongeveer honderd pagina’s 
telt en in hardcover wordt uitgegeven, 
zal voor 1 april aan de scholen worden 
overhandigd, zodat het nog ruim voor 
de bevrijdingsherdenkingen gebruikt 
kan worden. Veenstra’s werk biedt een 
waardevolle bijdrage aan het behoud van de 
geschiedenis voor toekomstige generaties.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Coevordenaar Jasper Stroeve neemt 
het roer over bij Bakker Oilfield Supply 
Coevorden B.V. (B.O.S.)

Jasper Stroeve is sinds 1 januari de nieuwe Managing Director van Bakker Oilfield 
Supply Coevorden B.V. in Coevorden. Hij volgt Frans Hagel op, die het bedrijf de 
afgelopen jaren leidde. Stroeve, een geboren en getogen Coevordenaar, is al 14 jaar 
werkzaam bij het bedrijf en ziet de nieuwe uitdaging met vertrouwen tegemoet. 

Bakker Oilfield Supply Coevorden B.V. is 
één van de drie werkmaatschappijen van 
Bakker Groep Coevorden. “Wij zijn een 
dienstverlener in de energiesector en dan 
vooral op de olie-, gas en geothermie markt”, 
legt Jasper uit. “Wordt er ergens een nieuwe 
put geboord dan zijn wij degene die de 
testen uitvoeren, we hebben daarvoor zelf 
het materiaal en de mensen in huis. We doen 
de engineering, maken de tekeningen en 
werken het project verder uit en zorgen later 
ook voor het onderhoud als men dat wenst. 
Het gaat dan niet om hele kleine projecten, 
in de geothermie hebben we het dan over 
putten van 1500 meter en dieper. Maar wat 
we ook doen is de verhuur van materialen, 
dus zonder de inzet van onze eigen mensen, 
die nodig zijn op het gebied van de nieuwe 
energiewinning.” Voor wat betreft olie en gas 
is Bakker OilField Supply Coevorden B.V. 
actief in heel Europa en voor wat betreft de 
geothermie voert het bedrijf projecten uit 
in Nederland, Duitsland, Denemarken en 
Frankrijk. “Maar dat werkgebied breidt zich 
inmiddels steeds verder uit”, aldus Jasper. 

Bakker Groep Coevorden
Bakker Oilfield Supply Coevorden is de 
grootste werkmaatschappij van Bakker 
Groep Coevorden, de andere 
werkmaatschappijen zijn Bakker Coevorden 
en SCAVES B.V. in Schoonebeek. Bakker 
Coevorden legt zich vooral toe op de 
handel in gebruikte boor- en winmaterialen 
en gebruikte tubing, casing en drill pipes. 
Daarnaast zorgt men voor de plaatsing van 
eventueel vloeistofdichte containers voor 

schroot en de verwerking en handel van 
diverse metalen met aandacht voor milieu 
en duurzaamheid. Scaves levert advies- en 
trainingsdiensten die organisaties helpen 
om hun volledige potentieel te bereiken 
op het gebied van veiligheid, kwaliteit en 
duurzaamheid.

Stokje overgedragen
Tot voor kort was Frans Managing Director 
bij Bakker Oilfield Supply. Hij zal zich 
vanaf nu meer bezig gaan houden met 
de overall strategie van de Bakker Groep 
Coevorden. “Hinke Bakker en ik zijn de 
huidige eigenaren, we namen het bedrijf 
in 2000 over. De geschiedenis van Bakker 
Groep Coevorden gaat terug naar de jaren 
veertig, de tijd waarin de eerste olie- en 
gasvelden in Nederland werden gevonden”, 
vertelt hij. “Ons bedrijf is al die jaren met 
de markt meegegroeid en twaalf jaar geleden 
kwam daar ook de geothermie bij.” Jasper: 
“Ik kwam 14 jaar geleden als stagair binnen 
bij Frans en ik heb in de afgelopen jaren 
een aantal verschillende functies binnen het 
bedrijf gehad. Ik voel me dus enorm vereerd 
en dankbaar dat ik nu de functie van Frans 
heb mogen overnemen. Mijn focus voor 
de komende jaren zal vooral liggen op het 
feit dat we onze dienstverlening zo goed 
mogelijk willen laten goed laten aansluiten 
bij de energietransitie. De markt is enorm 
in beweging en door te blijven innoveren 
zal het aanbod van Bakker Oilfield Supply 
continu aan de veranderende eisen van de 
markt kunnen blijven voldoen.” (StadsKrant 
Coevorden/Miranda Wolters)

MetalFront Coevorden: Een Platform voor 
Muziek en Talent

MetalFront Coevorden (MFC) is een dynamisch popcollectief dat zich richt op 
muziekactiviteiten en het ondersteunen van opkomend talent. De vereniging, die is 
ontstaan uit Motorclub Coevorden (MCC), werd opgericht in 1988 en is inmiddels 
uitgegroeid tot een belangrijke ontmoetingsplek voor metal- en muziekliefhebbers 
in de regio. Wat begon als het organiseren van concerten en metal-nights, heeft 
zich ontwikkeld tot een officieel platform waar zowel clubleden als bandleden van 
gehuisveste bands zich verbinden.

De sfeer bij MFC wordt gekarakteriseerd 
door headbangen, lang haar en een passie 
voor ‘harde muziek’. In de afgelopen jaren 
heeft de groep talloze concerten bezocht, van 
lokale shows tot optredens van internationale 
grootheden zoals Metallica. Dit enthousiasme 
leidde tot de oprichting van MetalFront 
Coevorden, met als doel regionale artiesten 
een platform te bieden en meer diversiteit in 
muziek te omarmen.

De vereniging wordt geleid door voorzitter 
Renske Claas, die samen met het bestuur 
– Ron Evers, Erik Langemaat en Frank 
Dijkstra – zorgt voor een levendige agenda 
van evenementen in het MFC-clubhuis. Nils 

Vos speelt als boeker een cruciale rol in het 
uitnodigen van bands, die zorgen voor een 
gevarieerd aanbod van muziek.

Hoewel het voor velen een metalplek is, 
heeft MetalFront Coevorden een breed scala 
aan muziekstijlen te bieden. De komende 
maanden staan er diverse optredens op 
de agenda, waaronder shows van Angel 
Disorder, Riff Raff, Bongloard en Radio 
Cyanide. MetalFront Coevorden nodigt 
iedereen uit om de sfeer te proeven, de 
muziek te beleven en samen te genieten van 
een drankje in een gezellige, gemoedelijke 
setting.

Dorpenomloop Dwars door Drenthe doet 
gemeente Coevorden aan
Drenthe staat bekend als wielerprovincie en verwelkomt op zaterdag 1 maart een 
gloednieuwe wielerwedstrijd: de Dorpenomloop Dwars door Drenthe. De organisatie 
is in handen van oud-wielrenner Thijs Rondhuis en zijn bedrijf Courage Events. 
De route van 176 kilometer voert de renners door diverse Drentse dorpen, met een 
passage door de gemeente Coevorden.

In Schoonoord en omgeving wordt een 
uitdagend parcours voorgeschoteld, met 
name door de keienstrook tussen Wezup 
en Schoonoord. Deze ruige stroken 
zorgen vaak voor een spannende koers, 
waarbij het peloton in stukken kan breken. 
De wedstrijd start in Assen en finisht in 
Gieten, zonder politiebegeleiding maar met 
uitgebreide ondersteuning om de veiligheid te 
waarborgen.

De Dorpenomloop Dwars door Drenthe 
markeert niet alleen een primeur in het 
Nederlandse wielrennen, maar opent ook het 
wielerseizoen. Topploegen uit de WorldTour 
zullen hier aan de start verschijnen. 
Wielerliefhebbers kunnen gratis langs het 
parcours genieten van de actie, waarbij de 
keienstrook in Coevorden een bijzonder 
interessant punt is om de koers te volgen.

Gemeente Coevorden bedankt  
Albert Lubbelinkhof

Tijdens de laatste raadsvergadering in januari van nam de gemeenteraad afscheid 
van Albert Lubbelinkhof, raadslid namens de PvdA. Burgemeester Renze Bergsma 
en partijgenoot Michel Blanken spraken hun dank uit voor de vele jaren inzet van 
Lubbelinkhof voor de Coevordense samenleving en politiek.

Het afscheid van Albert markeert ook de 
komst van een nieuw gezicht in de raad: 
Eddie van der Weide werd geïnstalleerd als 
nieuw raadslid voor de PvdA. De gemeente 

Coevorden wenst Eddie veel succes in zijn 
nieuwe rol en kijkt uit naar zijn bijdrage aan 
de lokale politiek.
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Duurzaam verbouwen: slimme investering voor je toekomst
Rick Regtop, adviseur bij Reinders Assurantiën, vertelt waarom 
verduurzamen een slimme keuze is. Verduurzamen: je hoort er 
steeds meer over. Een goed geïsoleerd huis, een warmtepomp, 
of zelfs zonnepanelen – het lijkt de norm te worden. Maar 
waarom zou je nu juist de stap zetten? Rick Regtop, Erkend 
Financieel Adviseur bij Reinders Assurantiën, geeft uitleg.

“Een duurzame woning is altijd een 
goede investering”
“Veel mensen denken dat verduurzamen 
alleen maar duur is,” vertelt Rick. “Maar 
het tegendeel is waar. Door je huis te 
verduurzamen, bespaar je niet alleen flink 
op je energierekening, maar stijgt ook de 
waarde van je woning. En laten we eerlijk 
zijn, een comfortabel en energiezuinig huis 
is gewoon fijner om in te wonen.”

Meer lenen voor verduurzaming
Volgens Rick zijn er volop mogelijkheden 
om een duurzame verbouwing te 
financieren. “Wist je dat je voor 
verduurzaming meer hypotheek 
kunt krijgen? Tot wel 106% van de 
woningwaarde, mits het extra geld besteed 
wordt aan energiebesparende maatregelen. 
Dat betekent dat je meer kunt lenen dan je 
inkomen normaal zou toelaten.”

Een andere optie is de 
Energiebespaarlening, een speciaal krediet 
met gunstige voorwaarden. “Daarmee kun 
je tot € 27.000 lenen voor maatregelen 

zoals isolatie of 
zonnepanelen,” 
legt Rick uit. 
“En als je écht 
groots wilt 
aanpakken, 
zijn er hogere 
leenbedragen 
mogelijk voor 
bijvoorbeeld een Nul-
op-de-Meter-woning.”

Subsidies en belastingvoordelen
Naast leningen en hypotheken wijst Rick 
ook op de Investeringssubsidie duurzame 
energie en energiebesparing (ISDE). 
“Met deze subsidie kun je een flink deel 
van je kosten terugkrijgen, bijvoorbeeld 
voor isolatie of een warmtepomp. Het is 
dus belangrijk om goed te kijken naar de 
regelingen die voor jou van toepassing zijn. 
Je wilt geen geld laten liggen!”

Wat is jouw beste optie?
Rick geeft aan dat er geen standaard 
oplossing is. “Iedere situatie is anders. 

Misschien heb je wat spaargeld 
dat je kunt inzetten, 

of wellicht past een 
hypotheekverhoging 

beter bij jouw 
financiële 
situatie. Het is 
belangrijk om 
je goed te laten 
adviseren, zodat 
je weet welke 
combinatie van 
financiering en 

subsidies voor jou 
het beste werkt.”

Advies op maat bij 
Reinders Assurantiën

We staan klaar om je te 
helpen bij deze belangrijke 

beslissingen. Onze adviseurs, zoals Rick 
Regtop, zijn gespecialiseerd in ‘duurzaam 
wonen’ en kunnen je begeleiden bij het 
maken van de juiste keuzes.

Meer weten over duurzaam verbouwen? 
Neem contact op met Rick via 0524-
512070 voor een vrijblijvend gesprek en 
ontdek de mogelijkheden. Samen zorgen 
we ervoor dat jouw duurzame verbouwing 
een slimme en rendabele investering wordt.

Historisch Coevorden 
heeft nog tijdschriften
Voor de liefhebber heeft Historisch Coevorden 
nog een groot aantal Drents Historische 
Tijdschriften Het Waardeel beschikbaar.

Kijk op www.historischcoevorden.nl voor de 
openingstijden van de historische vereniging in het 
Arsenaal.

Samenvoeging 
Apotheken in 
Coevorden: Voordelen 
voor de Inwoners
De Singel Apotheek in Coevorden, die 
jarenlang zijn diensten verleende vanuit 
gezondheidscentrum De Veltstroom, gaat 
verder onder de naam Apotheek Coevorden. 
Hoewel de apotheek blijft bestaan, wordt de 
locatie aan de Burgemeester Gautiersingel 
omgebouwd voor de bouw van appartementen. 
Dit betekent dat de twee apotheken, Apotheek 
Jansen en Apotheek Coevorden, dichter bij 
elkaar komen, met een afstand van slechts 200 
meter tussen beide vestigingen.

De samenvoeging van de apotheken brengt 
aanzienlijke voordelen voor de inwoners van 
Coevorden en omliggende gebieden. De Singel 
Apotheek bevond zich al in De Veltstroom, 
een gezondheidscentrum waar verschillende 
huisartsenpraktijken gevestigd zijn. Dit biedt 
de mogelijkheid voor patiënten om na een 
doktersbezoek direct naar de apotheek te lopen 
om hun medicijnen op te halen. Dankzij de 
samenwerking tussen de apotheken wordt de 
bereikbaarheid en de service voor de lokale 
gemeenschap verder verbeterd.  

Daarnaast is er een innovatief project gestart 
bij Apotheek Coevorden: een afhaalautomaat. 
De nieuwe afhaalautomaat maakt het mogelijk 
voor patiënten om op elk moment van de dag 
medicijnen op te halen, zonder afhankelijk te zijn 
van de reguliere openingstijden van de apotheek. 
Patiënten kunnen met behulp van een unieke 
code en geboortedatum de medicatie ophalen. De 
investering in de afhaalautomaat bedraagt maar 
liefst 62.000 euro. Dit project is een proef, maar bij 
succes wordt de mogelijkheid onderzocht om ook 
een afhaalautomaat in Dalen te plaatsen, wat het 
gemak voor klanten verder zou vergroten.

De samenvoeging van de apotheken en de 
introductie van de afhaalautomaat zijn belangrijke 
stappen voor de toekomst van de farmaceutische 
zorg in Coevorden. Het zorgt voor een verbeterde 
service en bereikbaarheid, wat de inwoners ten 
goede zal komen.

Gratis workshop 
in Coevorden voor 
vrijwilligers in 
duurzaamheid en 
energietransitie
Ben jij vrijwilliger in duurzaamheid of de 
energietransitie in de gemeente Coevorden en 
wil je beter leren communiceren?

Op donderdag 13 februari 2025 wordt er een gratis 
workshop georganiseerd waarin je leert hoe je jouw 
boodschap helder en overtuigend overbrengt.
Je krijgt praktische tips én werkt samen aan een 
eigen communicatiecampagne.

Aanmelden kan door een mail te sturen naar 
duurzaam@coevorden.nl met je naam en 
organisatie (maximaal 24 deelnemers, 1 per 
organisatie).

Aanvang 19.30 - 21.30 uur in de Picardtzaal, 
Kasteel 1 in Coevorden

Feestelijke opening Nature’s Hair and Beauty in Coevorden
Coevorden is een nieuwe kapsalon en beautysalon rijker: 
Nature’s Hair and Beauty. Afgelopen vrijdag gingen de 
deuren voor het eerst open. De aanloop was prima en de 
klanten werden vrijdag vanwege de opening extra in de 
watten gelegd en gingen allemaal met een presentje naar 
huis. Ook werden flyers weggegeven met een leuke korting 
voor een volgende behandeling.

Gezonde en stralende look
De nieuwe zaak aan de Friesestraat 3 in 
Coevorden heeft veel te bieden: knippen, 
kleuren, hairstroke wenkbrauwen, nagels 
en gezichtsbehandelingen. ‘’Voor de beauty 
behandelingen hebben we een aparte 
ruimte ingericht’’, zegt eigenaar Maria van 
Lienden. ‘’We knippen hier met en zonder 
afspraak, voor alle andere behandelingen 
kun je telefonisch of via onze website 
een afspraak maken’’, zegt Maria, die 
een schat aan ervaring heeft opgedaan 
en in Coevorden een mooi en jong team 
leidt. ‘’We willen vooral de natuurlijke 

schoonheid 
benadrukken 
en versterken. 
Onze producten 
zijn gemaakt 
van natuurlijke 
ingrediënten. 
Kies je voor ons, 
dan kies je voor 
een gezonde en 
stralende look.’’Gezien de aanloop op 
vrijdag en zaterdag weten mensen de 
nieuwe zaak nu al op waarde te schatten. 
‘’Het was gezellig druk’’, zegt Maria 

tevreden. Via www.natureshairandbeauty.
nl kun je gemakkelijk en snel een afspraak 
maken. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)
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Sneu verlies voor Germanicus in Rossum
Germanicus heeft zondagmiddag in Rossum tegen RSC met 2-1 verloren. In de 89e 
minuut scoorden de gasten de 2-1, nadat RSC de gehele 2e helft met de rug tegen de 
muur stond.

Germanicus startte in dezelfde opstelling 
als vorige week. Germanicus nam vanaf 
de aftrap meteen het initiatief, in de 6e 
minuut een levensgrote kans voor Nance 
Hoogeveen, zijn inzet vanaf 5 meter voor 
het doel werd door de keeper van RSC met 
een katachtige redding verwerkt tot corner. 
In de 8e minuut na een vlijmscherpe counter 
kwamen de gastheren op een 1-0 voorsprong, 
via de rechterkant werd de voorzet bij de 
eerste paal goed binnen geschoten door 
de spits van RSC. Hierna waren germanen 
enigszins aangeslagen. Na 25 minuten 
namen de Coevordernaren wederom het 
initiatief, in de 27e minuut een prima actie 
van de sterk spelende Jessie Rotmensen , zijn 
voorzet werd door de verdediger van RSC 
in het doel verwerkt voor de 1-1. In de 44e 
minuut een counter van RSC , keeper Loyd 
Kuiper was op zijn hoede. Pal voor rust een 
grote kans voor Robin Barelds, zijn inzet 
werd ternauwernood gered door de keeper 
van RSC. In de nastoot verzuimde Roelof 
van Dijk om de Germanen verdiend op 
voorsprong te zetten.

Na rust eerst een rommelig spel van beide 
kanten, na ongeveer 10 minuten in de 
tweede helft was het Germanicus die het 
doel van RSC continu belegerde. In de 
58e minuut een aanvallende wissel, Stan 

Meijerink kwam in het veld voor vrije 
verdediger Erwin Moddejongen. Met een 
extra aanvaller voor de Germanen, kwamen 
de gastheren behoudens een kans in de 59e 
minuut er niet meer uit. Corner op corner en 
voorzetten van links en rechts op het doel 
van RSC. Het balletje viel tekensmalen niet 
goed voor de hardwerkende Germanen. In 
de 80e minuut werden de twee aanvallers 
Nance Hoogeveen en Mike Doldersum 
vervangen door Stefan Kikkert en debutant 
Mike Veenstra. Mike Veenstra had zich 
na 30 seconden al onsterfelijk kunnen 
maken, hij passeerde een aantal verdedigers 
, helaas werd zijn schot gekraakt door een 
verdediger. Wat Germanicus ook probeerde 
de verdiende voorsprong kwam er niet. En 
in de 89e kregen de Germanen ook nog de 
deksel op de neus, na slecht ingrijpen van de 
verdedigers van de Coevordernaren schoot 
een speler van RSC vanaf 18 meter de bal in 
de korte hoek voor de 2-1 eindstand.

Een keihard werkend Germanicus werd 
helaas niet beloond, komende zondag speelt 
Germanicus thuis tegen koploper De Tukkers 
uit Albergen, als Germanicus met dezelfde 
instelling blijft spelen, wordt het vanzelf 
eerdaags beloond, hopelijk volgende week al. 
De wedstrijd op de pampert begint om 14.30 
uur.

Raptim legt toptrainer vast; Marcel Valk ook als voetballer spraakmakend
Marcel Valk: direct, hard en ‘niet altijd even diplomatiek’
Het persbericht van Raptim over de aanstelling van trainer Marcel Valk was opvallend 
summier. Een ronkende aankondiging was hier zeker op zijn plaats geweest. Want 
ga maar na: Valk werd in het verleden als trainer van ONS Sneek kampioen van de 
Hoofdklasse, diende een andere hoofdklasser – DOS Kampen – en promoveerde met 
VV Heerenveen van de tweede naar de Hoofdklasse. Ook als voetballer was de lange 
centrumspits spraakmakend. Een doodschop van Theo Bos tijdens het bekerpotje 
Vitesse – SC Heerenveen stond een lange profcarrière in de weg, maar met een heel 
‘slechte rechterpoot’ was Valk later toch een gevreesde aanvaller bij Broekster Boys, 
ONS Sneek en….Germanicus. In januari 1993 stapte Valk samen met zijn maatje 
Robert Herder over van Broekster Boys naar eersteklasser Germanicus, dat onder 
leiding van trainer Rolf Veneboer streed tegen degradatie. De tussentijdse transfer van 
Damwoude naar Coevorden deed nogal wat stof opwaaien. Broekster Boys dreigde 
via een kort geding zelfs met een speelverbod voor het duo, maar haalde bakzeil. En 
Valk? Voor naar verluidt duizenden guldens zorgde hij er samen met Herder voor 
dat Germanicus in de eerste klasse bleef. Om na die paar maanden als een haas te 
vertrekken naar ONS Sneek.

Uiltje ‘Koko’ Hoekstra
Broekster Boys bestormde begin negentiger 
jaren de top van het amateurvoetbal. Dat 
gebeurde onder leiding van sponsor Pier 
Sienema, die zijn geld verdiende in de 
kleding en als sponsor pontificaal eerst 
naast hoofdtrainer Jan Schulting en in het 
seizoen 1992-1993 naast Koko Hoekstra op 
de bank zat. Hoewel Hoekstra zich steen en 
been ergerde aan het gedrag van de sponsor, 
liet hij het gebeuren. Wie betaalt, bepaalt. 
Uiltje, zo luidde zijn officiële voornaam, 
Hoekstra kon tijdens het seizoen 1992-1993 
beschikken over het spitsenduo Valk-Herder. 
Valk was het aanspeelpunt, Herder bewoog 
er slim omheen. In de eerste seizoenshelft 
maakten beiden tien goals in de eerste klasse, 
op zaterdag destijds het hoogste niveau. 
De spitsen vroegen begin januari plotseling 
overschrijving aan naar Germanicus. Reden: 
een verhuizing naar Coevorden. Valk liet 
voorzitter Rynk Bosma in eerste instantie 
weten dat hij tijdens wintersport een meisje 
uit Coevorden had leren kennen. Herder 
had een baan gekregen in de Grittenborgh in 
Hoogeveen. Broekster Boys geloofde er niets 
van. En sponsor Pier Sienema ondernam 
actie.

Kort geding
Volgens Sienema was sprake van een 
schijnconstructie, zeker als het om Marcel 
Valk ging. ‘’Het gaat alleen maar om geld. 
Heel veel geld’’  zei hij. Hij schakelde 
namens Broekster Boys advocaat Tuinman 
uit Leeuwarden in en dreigde met een 
kort geding. Valk en Herder moesten een 

speelverbod krijgen vanwege misleiding van 
de KNVB en het belazeren van Broekster 
Boys. De KNVB gaf echter geen krimp. 
Woordvoerder Wessels van de afdeling 
Drenthe liet weten dat de bond van zowel 
Valk als Herder een werkgeversverklaring 
in het bezit had net als een inschrijving op 
een adres in Coevorden. Daarmee voldeden 
de spitsen aan de KNVB eisen. Ze mochten 
gewoon naar Germanicus. Over en sluiten, 
zou je denken.

Vakantieliefde
Sienema liet het er echter niet zomaar 
bij zitten en bleef de publiciteit zoeken. 
‘’Nu gaat het bij Valk dus ook ineens 
om een verhuizing en werk, terwijl hij 
tegen onze voorzitter vertelde over een 
vakantievriendin uit Coevorden, ontmoet 
tijdens wintersport. En ach, wij weten dat 
Valk al lang een vriendin heeft en dat die 
gewoon in Leeuwarden woont. Herder werkt 
inderdaad wel in Hoogeveen. Voor hem 
heb ik nog een beetje begrip, al hadden wij 
ook een trainingsclub voor hem kunnen 
regelen voor de dinsdag en donderdag, 
zodat hij in elk geval het seizoen bij ons had 
kunnen afmaken’’, liet Sienema optekenen 
in de media. Sienema ging nog verder en 
ontdekte dat Valk wat betreft het nieuwe 
woonadres in Coevorden ingeschreven stond 
bij Germanicus speler Leo Koopal. ‘’Een 
schijnconstructie. Wij hebben geconstateerd 
dat ze nog gewoon in Friesland verblijven’’, 
liet de in de wiek geschoten sponsor weten. 
Naar verluidt liet de sponsor, die later in het 
buitenland door zijn eigen bodyguard om het 

leven werd gebracht, mensen posten bij de 
woningen van de voetballers.

Mark Payne en Ray Richardson
Germanicus hield het hoofd koel. ‘’Laat die 
jongens gewoon met rust. En bovendien: in 
de wet staat dat je niet altijd op je woonadres 
hoeft te verblijven. Ze hebben vriendinnen in 
Friesland. Logisch toch dat ze daar ook vaak 
zijn’’, liet secretaris en mister Germanicus 
Gerrit Santman destijds weten. Sienema kon 
hoog en laag springen, de spitsen speelden 
voortaan dus gewoon hun wedstrijdjes in 
Coevorden. ‘’Volgens mijn informatie krijgen 
ze voor dat half jaartje 10.000 gulden per 
persoon. Alles draait om geld, geld en geld’’, 
zei Sienema, die gemakshalve voorbij ging 
aan het feit dat hij  voor Broekster Boys 
overal spelers vandaan haalde met FVC 
vaak als grootste slachtoffer. Hij haalde 
(zonder succes) een Griekse speler die door 
Cambuur werd afgetest, legde Mark Payne 
– die later alsnog besloot terug te keren 
naar Engeland – vast en strikte ook Ray 
Richardson. En die speelden niet voor een 
bos wortels en twee knaken in Damwoude, 
zoals dat ook gold voor Jouke Faber, Edwin 
Poiesz, André Onclin, Marcel Vak, Henk 
en Robert Herder en Anthoon Elsinga, de 
formidabele doelman. Voor deze keeper was 
elk jaar belangstelling van betaalde clubs en 
amateur grootheden als IJsselmeervogels 
en Spakenburg. ‘’Anthoon voelt zich hier 
gewoon prettig’’, zei Sienema zonder een 
spier te vertrekken. Insiders wisten wel 
beter. Elsinga ontving een vermogen van de 
zakenman. Elk seizoen weer. Toch vertrok 
Elsinga na de degradatie van de Boys naar 
Flevo Boys. Met Broekster Boys liep het 
net als met Sienema niet goed af. De FIOD 
meldde zich in Damwoude en kwam in 
eerste instantie met een naheffing van meer 
dan een miljoen gulden. Later schikte de 
club. Ondertussen is het weer een prima 
eersteklasser. Zonder prominente sponsor, 
maar met talentvolle spelers uit de regio.

Superspitsen
Terug naar 1993. Ondertussen bemoeiden 
ook tegenstanders van Germanicus zich 
met de soap. Zo weigerde Nieuwold, de 
voorzitter van Helpman, de wedstrijd 
Germanicus – Helpman te bezoeken. 
Helpman streed net als de ploeg uit 
Coevorden tegen degradatie en had de pech 
dat het nog twee keer tegen Germanicus 
–  nu dus met dus de twee superspitsen – 
moest spelen. ‘’Pure competitievervalsing’’, 
vond Nieuwold die zijn gezicht inderdaad 
niet liet zien in Coevorden. Valk en Herder 
maakten ondertussen hun doelpuntjes op 
de Pampert. ‘’Dat seizoen hadden we geluk 
dat Herder en Valk hier kwamen spelen’’, 
zei Germanicus trainer Rolf Veneboer 
later. ‘’Daardoor bleven we in de eerste 
klasse.’’ Valk vertrok na een klein half 
seizoen naar Sneek. Kennelijk werkte hij 
toen niet meer in Coevorden en had hij er 
ook geen vakantieliefde meer. Herder bleef 
nog wel. Groeide uit tot de belangrijkste 
speler maar vertrok toch nog plotseling 
halverwege het seizoen na een aanvaring 
met Veneboer. Herder zwierf vervolgens 
langs verschillende amateurclubs en speelde 

bijna twintig interlands voor het Nederlands 
zaalvoetbalteam.

Corrigerende operatie
Overigens kreeg Germanicus een aantal 
jaren zelf ook te maken met een soortgelijk 
voorval. De club uit Coevorden trok 
Ben de Haas van Zwartemeer aan. Dat 
schoot de club uit Klazienaveen volledig 
in het verkeerde keelgat. En dus wist 
Zwartemeer op de laatste dag van de 
overschrijvingstermijn Germanicus spelmaker 
Leo Koopal aan zich te binden. ‘’Leo is de 
best betaalde amateurvoetballer van het 
noorden’’, reageerde Veneboer destijds.  
Ondertussen maakte Valk de doelpunten 
op zaterdag bij ONS Sneek. Ondanks de 
voortdurende pijn die hij had. Valk werd door 
SC Heerenveen weggeplukt bij amateurclub 
De Zweef uit Nijverdal. In 1989 speelde hij 
met die club in Arnhem – voor slechts 1300 
toeschouwers op Nieuw Monnikenhuize 
– een bekerwedstrijd tegen Vitesse. Theo 
Bos maakte al snel in de wedstrijd een harde 
overtreding op Valk die zijn rechterbeen voor 
alle 1300 toeschouwers duidelijk hoorbaar 
brak. Vervolgens ging er van alles mis. In het 
ziekenhuis in Arnhem meende men dat een 
operatie niet nodig was. Ze zetten het been 
in het gips. Toen Valk dertien weken later 
verlost werd van het gips, bleek zijn been 
dertien graden uit het lood te staan. Er volgde 
alsnog een  corrigerende operatie, waarbij het 
bot vlak onder de knie doormidden gezaagd 
werd en het been als het ware recht op het 
onderbeen en de heup gezet werd. Het 
resultaat was goed. De pijn bleef. Altijd en 
overal.

Toptrainer
Valk werd al snel (een uitstekende) trainer. 
Bij ONS Sneek vierde hij grote successen. 
Eerst werd hij kampioen van de eerste klasse 
en later zelfs van de Hoofdklasse. Dit had 
zeker te maken met de kwaliteiten van trainer 
Valk, maar ook met de aanwezigheid van 
spelmaker Sandor van der Heide. Valk had 
destijds een van de beste amateurploegen 
van Nederland onder zijn hoede. Dat bleek 
wel in de nacompetitie. IJsselmeervogels 
werd uiteindelijk algeheel zaterdagkampioen, 
de verschillen waren miniem. Zo speelde 
ONS Sneek op eigen veld gelijk tegen de 
Vogels en eindigde de uitwedstrijd tegen 
Rijnsburgse Boys in 1-1. Valk was zijn tijd 
vooruit, want hij werkte destijds al met een 
eigen assistent in de persoon van Hans 
Alleman. Na ONS gingen ze samen naar 
DOS kampen. Daar bleef het duo drie 
seizoenen. Voetballiefhebber Valk zwierf 
vervolgens langs verschillende amateurclubs. 
Hij zette VV Heerenveen op de voetbalkaart, 
was trainer van LAC Frisia en diende de 
afgelopen jaren LSC 1890 in Sneek. Nog net 
zo bevlogen als hij was als speler. Direct, 
hard en zoals hij zelf zegt ‘niet altijd even 
diplomatiek’. Valk  is een sympathieke 
voetballiefhebber. En een garantie voor 
succes. Raptim heeft een toptrainer in huis 
gehaald. En dat had best gepaard mogen gaan 
met een ronkend persbericht. In dat bericht 
werd overigens helemaal niet gemeld dat Valk 
een verleden heeft als speler bij Germanicus. 
Toeval? (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Op de foto de geblesseerde voetballer Marcel Valk (staand, tweede van links) met de selectie van ONS Sneek 
van 1994, een seizoen dus na het lucratieve avontuur in Coevorden. Ook op de foto Jan Vlap, de vader van 
FC Twente speler Michel Vlap (staand, zesde van links). Zittend, vierde van links René Vlap, de oom van 

de Twente middenvelder. Uiterst rechts staat trainer Gerard Beerling.
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Fototentoonstelling in de DSG galerie in Assen
Hope & Fear: Afghanistan door de lens 
van Hedayat Amid

Hedayat Amid, een Afghaanse persfotograaf, werd gedwongen zijn land te verlaten 
op 15 augustus 2021, toen de Taliban Kabul binnenviel. Hij kwam uiteindelijk terecht 
in Vlaardingen. Voor zijn gedwongen vlucht legde Hedayat het dagelijks leven in 
Afghanistan vast, een land dat al meer dan veertig jaar in oorlog verkeert. Zijn foto’s 
tonen de veerkracht van de bevolking, die ondanks de voortdurende terreur en 
onzekerheid probeert door te gaan met het leven.

In zijn werk toont Hedayat zowel de hoop als 
de angst die door de Afghaanse samenleving 
trekken. Zijn beelden laten kinderen zien die 
spelen op de overblijfselen van de oorlog, 
vrouwen die een actieve rol spelen in de 
samenleving, en de voortdurende strijd 
om te overleven. Tegelijkertijd wordt de 
kwetsbaarheid van het land duidelijk, waarin 
terreur en uitsluiting altijd op de loer liggen. 
Met de herovering van de macht door de 
Taliban is de situatie verslechterd, vooral 
voor vrouwen, meisjes en minderheden. 
De hoop van vele jonge Afghanen is nu 
vervangen door angst en onzekerheid.

De fototentoonstelling in de DSG galerie 
biedt een indrukwekkend beeld van het leven 

in Afghanistan, zowel in tijden van hoop als 
in tijden van vrees. Het werk van Hedayat 
helpt niet alleen de kennis over Afghanistan 
te vergroten, maar herinnert het Westen eraan 
om Afghanistan niet te vergeten, nu het land 
opnieuw in crisis verkeert. Hedayat Amid 
blijft actief als fotograaf en werkt voor NRC 
Handelsblad. Kijk voor een impressie van 
zijn Afghaanse én Nederlandse werk op zijn 
Instagramaccount: @hedayat_amid

Deze fototentoonstelling is te zien in 
Galerie DSG, Koopmansplein 16 inj Assen 
(Woonetage Warenhuis Vanderveen 
Telefoon 06 85 51 54 53

Operatie goed verlopen maar herstel vergt tijd
Gebroken ruggenwervel wielrenster 
Lieke Nooijen uit Coevorden

De 23-jarige profwielrenster Lieke Nooijen uit Coevorden heeft tijdens een 
trainingskamp in Spanje een gebroken ruggenwervel opgelopen. Ze maakte een 
misstap tijdens een indoor-krachttraining en kwam ongelukkig ten val, wat leidde tot 
een operatie. Gelukkig verliep de operatie goed, maar het herstel zal tijd vergen. Dit 
betekent dat haar voorjaarsraces voorlopig van de baan zijn.

Lieke Nooijen, die vorig jaar grote successen 
boekte, zoals het winnen van twee etappes 
in de Princess Anna Vasa Tour en het 
eindklassement, richt zich nu volledig 
op haar herstel. Ze werd ook tweede in 
de openingstijdrit van de Simac Ladies 

Tour en won zilver op het NK tijdrijden. 
Teammanager Rutger Tijssen benadrukt dat 
Nooijen de tijd moet nemen om volledig te 
herstellen. De focus ligt nu op haar welzijn, 
zodat ze later in optimale conditie kan 
terugkeren in de koers.

Nieuwe subsidieregeling voor wolfwerende rasters
Eenvoudigere aanvraag, hoger 
subsidiebedrag en begeleiding voor 
dierhouders
Vanaf 18 maart 2025 kunnen dierhouders in Drenthe gebruik maken van de nieuwe 
subsidieregeling wolfwerende rasters Drenthe 2025. De regeling biedt financiële 
steun voor de aanschaf van rasters om dieren te beschermen tegen wolven. De 
provincie heeft de aanvraagprocedure vereenvoudigd en het maximale subsidiebedrag 
verhoogd naar €30.000 per aanvrager. Daarnaast krijgen aanvragers begeleiding van 
wolvenconsulenten.

Eenvoudiger aanvragen, betere 
bescherming
“We hebben geluisterd naar de behoeften 
van dierhouders,” zegt gedeputeerde Egbert 
van Dijk. “Dankzij een toegankelijkere 
aanvraagprocedure en deskundige begeleiding 
zorgen we ervoor dat geplaatste rasters echt 
wolfwerend zijn.”

Meer dan €2 miljoen uitgekeerd
Sinds 2021 is er ruim €2 miljoen subsidie 

aangevraagd, goed voor 547 kilometer raster 
en bescherming van bijna 37.000 hoefdieren. 
Tot 2026 is nog €565.000 beschikbaar.

Informatie en aanvraag
De provincie organiseert 
voorlichtingsavonden en stelt een 
informatieve webpagina beschikbaar. 
Aanvragen kan vanaf 18 maart 2025 via 
de website van SNN. Meer informatie: 
provincie.drenthe.nl/wolf.

Volharding Dalen start Nieuw Talent 
Orkest

Altijd al een blaas- of slagwerkinstrument willen bespelen, maar dacht je dat het 
te laat was? Dat is een misverstand! Muziekvereniging Volharding Dalen start op 
zaterdag 1 maart a.s. met het Nieuw Talent Orkest, een uniek project waarbij plezier 
en samen muziek maken centraal staan. Muzikale ervaring is niet nodig en iedereen is 
welkom, ongeacht leeftijd.

Gedurende tien weken maak je in een 
ontspannen en sociale sfeer kennis met 
deze prachtige hobby. Of je nu in Dalen, 
Dalerveen, Wachtum, Coevorden of 
omgeving woont, dit is je kans om een 
nieuwe passie te ontdekken.

De repetities vinden plaats op 
zaterdagochtend van 9.30 tot 11.30 uur in 
MFC De Spinde aan de Wettringerlaan 1 in 

Dalen.Meer weten? Neem contact op met 
Stephanie Langejans (06-19 14 27 26), Albert 
Tempels (06-12 50 46 01) of stuur een e-mail 
naar info@volharding.nl.

Aarzel niet en sluit je aan bij het Nieuw 
Talent Orkest Dalen. Kies voor deze 
muzikale ontmoeting en ontdek hoe leuk 
samen muziek maken kan zijn.

De Sunday Music Live concertserie gaat 
weer van start bij 't Oelnbret in Dalen
Op zondag 2 maart komt de topformatie 
MIDLIVE optreden in de grote zaal van 
dit sfeervolle restaurant. De band Midlive 
komt uit Zuid-Oost Drenthe en speelt al 
vele jaren de zalen plat.

De chemie van de band ontstaat door 
fantastisch gitaarspel van Bert Hoezen, de 
steady ritmesectie van Rene en Bert en Marc 
op de toetsen en zang. De nummers zijn 
soms rock, soms funky en soms bluesy! 

Kom zondag 2 maart genieten van deze band 
tussen 14:00 uur en 17:00 uur in 't Oelnbret 

in Dalen. De entree is gratis. Kijk voor info 
en reserveren op de www.oelnbret.nl.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Raptim 2 wint van WVV 2

Raptim 2 speelde afgelopen zondagmorgen thuis tegen WVV 2. Om het hoofdveld te 
sparen werd uitgeweken naar veld 3. Dat leverde direct al wat gemopper op van de 
tegenstander.

Al vroeg in de eerste helft wist Mick 
Zwaneveld het net te vinden. Een minuut 
later brak Jasper Jacobs door en ging recht op 
het doel af. Een verdediger van WVV wist te 
voorkomen dat hij op de keeper af kon lopen 
door hem met zijn handen naar de grond 
te werken. Dat leverde hem een rode kaart 
op. Raptim voetbalde slordig en veel passes 
kwamen niet aan. WVV kwam nauwelijks aan 
aanvallen toe, waardoor de rust met 1-0 werd 
bereikt. De tweede helft begon zoals de eerste 
helft eindigde. In de loop van de tweede helft 

ging WVV er in geloven dat er wat te halen 
viel en het begon meer vooruit te voetballen. 
Halverwege de tweede helft was het Raptim 
dat via Daan Keuter wist te scoren. De 
grootste kans van WVV onstond door een te 
korte terugspeelbal. De keeper was er echter 
op tijd bij om de bal weg te werken. De 
eindstand werd 2-0.

Volgende week speelt Raptim 2 de 
inhaalwedstrijd uit tegen HOVC 2 in Odoorn

Voetbalquiz bij CSVC op 21 februari: 
Strijd mee voor €150 en eeuwige roem
Op donderdag 21 februari om 19.30 uur vindt de spannende voetbalquiz plaats! Stel je 
team samen en test jullie voetbalkennis in een strijd om de hoofdprijs van €150 én de 
eeuwige roem.  Wil je meedoen? Geef je team op bij quizmaster Wim Wiegmann via: 
06-485 092 37 of via wim.wiegmann@live.nl

Nieuwe AED geplaatst op sportpark CSVC: 
een levensreddende investering
Wist je dat in Nederland wekelijks meer dan 300 mensen buiten het ziekenhuis een 
hartstilstand krijgen? In zulke situaties is snelle hulp cruciaal. De overlevingskans is 
het grootst als binnen 6 minuten wordt gereanimeerd en een AED wordt gebruikt.

Om de veiligheid op en rond het sportpark 
te vergroten, is er een nieuwe AED 
geplaatst op het sportpark van CSVC. Deze 
levensreddende voorziening is geleverd 
door CH Brandbeveiliging uit Stadskanaal 
en zorgt ervoor dat hulpverleners snel 
kunnen ingrijpen bij een noodsituatie. Een 
AED kan het hartritme herstellen en zo 
levens redden. Met deze toevoeging aan ons 

sportpark hopen we een veilige omgeving 
te creëren voor spelers, supporters en 
bezoekers. Samen zorgen we ervoor dat we 
klaarstaan als elke seconde telt! Heb je nog 
geen ervaring met een AED? Overweeg dan 
een reanimatiecursus, zodat je weet hoe je 
in noodgevallen kunt handelen. Veiligheid 
begint bij kennis en voorbereiding!

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Tim Oldewening nieuwe eigenaar 
ReclameDeal in Coevorden
“We gaan gewoon op de ingeslagen weg voort”

Tim Oldewening is sinds 1 januari van dit jaar eigenaar van ReclameDeal in 
Coevorden. Hij nam de zaak over van Richard van der Veen. Oldewening begon 
zestien jaar geleden als stagiair bij het bedrijf, kreeg daarna een een contract 
aangeboden en was er de afgelopen jaren bedrijfsleider. ‘’Anderhalf jaar geleden heb 
ik met Richard een gesprek over de toekomst gehad. Ik heb toen aangegeven dat ik 
het bedrijf wel wilde overnemen. We zijn vervolgens het traject ingegaan en vanaf 1 
januari van dit jaar ben ik de nieuwe eigenaar.’’

Alles op het gebied van reclame
Oldewening is nuchter. ‘’Er is niets 
veranderd hoor. Het personeel stond achter 
de overname en we gaan gewoon op de 
ingeslagen weg voort. Het is niet zo dat ik 
nu ineens de baas ga spelen. We werken 
hier met ons zessen elke dag gewoon heel 
hard en dat blijft zo’’, zegt Tim, die met 
zijn bedrijf simpelweg alles op het gebied 
van reclame kan bieden. ‘’Je kunt het zo 
gek niet bedenken’’, zegt de ondernemer 
terecht, want ReclameDeal is het adres 
voor stickers, vlaggen, reclameborden, 
spandoeken, bebording, de aankleding van 
beursstands, gevelborden, canvasdoeken 
en het bedrukken van kleding. En daarmee 
is nog slechts het topje van de ijsberg 
genoemd. Verder staan we bekend om onze 
service. Bij ons krijg je bijvoorbeeld altijd 
een gratis bestandscontrole, gratis advies van 
specialisten en bovendien bieden we altijd een 
goede prijs. Daarnaast kunnen we in vrijwel 
alle gevallen snel leveren.’’

Alle facetten van het vak
‘’Op dit moment hebben we het vooral 
heel erg druk met het maken van stickers. 
Daarvoor hebben we hier zes grote printers 
van 1,60 meter staan en drie snijmachines. 
Ook het bedrukken van kleding behoort 
tot onze core-business’’, zegt Oldewening 

die met de jaren alle facetten van het vak 
leerde. ‘’Ik ben als stagiair begonnen toen 
ik de DTP-opleiding in Zwolle volgde. Na 
een stageperiode bij Gaasbeek kwam ik bij 
ReclameDeal terecht en mocht ik na de 
stageperiode blijven. Ik ontwerp nog steeds, 
doe ook de verkoop en als bedrijfsleider heb 
ik me echt alle voorkomende werkzaamheden 
eigen gemaakt. ‘’

Maatschappelijk betrokken
De nieuwe rol als ‘baas’ bevalt hem goed. 
‘’Ik heb met Richard het goede voorbeeld 
gehad. Gewoon normaal doen en mensen 
in hun waarde laten, Dat werkt het best. We 
hebben een mooi jong team van zes mensen. 
We hebben een goede naam en een grote 
klantenkring opgebouwd. Tachtig procent 
van de klanten komt ondertussen van achter 
Zwolle, het merendeel van de bestellingen 
gaat volledig online. Wat ook zeker niet 
gaat veranderen is onze maatschappelijke 
betrokkenheid. We ondersteunen 
verschillende verenigingen en natuurlijk 
de Ganzenmarkt. Dat blijven we uiteraard 
doen’’’, besluit Oldewening.

ReclameDeal is gevestigd aan de Printer 16 in 
Coevorden. Telefoon: 0800-888 3333 (gratis). 
Zie ook reclamedeal.nl. (Stadskrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Succesvolle Crowdfundingactie in 
Coevorden: De Steege ontvangt cheque 
voor schommelbank

Coevorden – Op donderdag 11 januari was het feest bij woonzorglocatie De Steege. 
Dankzij een succesvolle crowdfundingactie kon Jannette Regien een cheque van 
€1.446,65 overhandigen. Dit bedrag wordt besteed aan een nieuwe schommelbank, 
waar de bewoners binnenkort volop van kunnen genieten. De actie werd opgezet 
in samenwerking met Esther van Peursem van De Steege en kreeg veel steun uit 
de gemeenschap. Dankzij de bijdragen van vele donateurs werd het streefbedrag 
behaald. “Het is hartverwarmend om te zien hoeveel mensen zich hebben ingezet 
voor dit mooie initiatief,” zegt Jannette Regien, kantoorleider van Reinders 
Assurantiën.

Voor de bewoners van De Steege is de 
schommelbank een waardevolle toevoeging. 
“Een fijne plek om te ontspannen en samen 
te zijn is heel belangrijk. Deze schommelbank 
biedt precies dat,” aldus Esther van Peursem. 
De verwachting is dat de bank binnenkort 
geplaatst wordt, waarna de bewoners er 
optimaal van kunnen genieten.

Dankbaarheid en betrokkenheid
Reinders Assurantiën en De Steege bedanken 
alle gulle gevers die dit mogelijk hebben 

gemaakt. “Deze geslaagde crowdfundingactie 
laat zien dat kleine bijdragen samen een groot 
verschil kunnen maken,” zegt Regien. “Een 
prachtig voorbeeld van hoe betrokkenheid en 
samenwerking onze regio verrijken.”

Met deze actie heeft de gemeenschap laten 
zien hoe belangrijk het is om iets voor elkaar 
te betekenen. De nieuwe schommelbank zal 
ongetwijfeld veel vreugde brengen aan de 
bewoners van De Steege.

1 van de Monumenten van het jaar 2024 
staat in Coevorden

Een pand in Coevorden is onderscheiden als een van de Monumenten van het Jaar 
2024. Het pand aan de Bentheimerstraat 43/45 kreeg deze eer en werd onlangs 
gevierd met een speciale ceremonie.

De eigenaren ontvingen onlangs uit handen 
van secretaris Herman Blaauwgeers van 
Historisch Coevorden een oorkonde, 
een bloemetje en een plaat die aan het 
monumentale pand kan worden bevestigd. 
Ondanks de koude dag waren de eigenaren 
zichtbaar trots op deze erkenning voor 
hun restauratiewerk. Het pand aan de 
Bentheimerstraat is een prachtig voorbeeld 
van hoe historische gebouwen kunnen 
worden behouden en gerestaureerd. Het 

herinnert ons aan de rijke geschiedenis 
van Coevorden en de waarde die aan de 
bescherming van ons erfgoed wordt gehecht.

Voor geïnteresseerden in de geschiedenis 
van het pand en de restauratie, is er meer 
informatie te vinden op de website van Huib 
Minderhoud: Bentheimerstraat 43/45. Een 
mooie prestatie voor Coevorden en een 
blijvende herinnering aan het belang van 
monumentenzorg in de regio.
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Coevorder Sportverkiezing: een avond 
vol winnaars

De Sportverkiezing in Coevorden was weer een fantastische avond. De grootste 
sportprestaties van het afgelopen jaar werden gevierd, maar er was ook volop 
aandacht voor sport in de breedste zin van het woord. De prijzen werden uitgereikt 
door wethouder Joop Slomp.

Tot winnaars werden uitgeroepen:  
Sportvrouw van het jaar  – wielrenster Lieke Nooijen  
Sportman van het jaar     –  endurance motorcoureur Erik Buursema
Sporttalent van het jaar  –  alpineskister Mare Wegdam
Parasporter van het jaar – paradarter Albert Lubbelinkhof  
Sportploeg van het jaar  -  Raptim Coevorden
Sportparel van het jaar  -   Sportspeeltuin Sleen

De presentatie van de avond was in handen van oud-profwielrenster Marijn de Vries. 
Daarnaast zorgden diverse sporters voor indrukwekkende gastoptredens. De avond werd 
mogelijk gemaakt door de inzet van enthousiaste supporters en betrokkenen.

Hondenbuddy-project wint Gouden 
Zorghartverkiezing Treant

Met succes heeft het Hondenbuddy-project van locatie Veltman Weiteveen / Treant 
voor beschermd wonen in Weiteveen de Gouden Zorghartverkiezing gewonnen.
Dit leverde hen 3.000 euro op en de Gouden Zorghart-wisseltrofee. De Gouden 
Zorghartverkiezing beloont teams die bijdragen aan betere, slimmere en prettigere 
zorg.

Uit 16 ingezonden successen koos de jury 
vijf genomineerden. Op donderdagavond 
16 januari presenteerden zij hun initiatieven 
in het Atlas Theater in Emmen. De 400 
aanwezige collega’s genoten eerst van een 
inspirerende en muzikale bijdrage van Trijntje 
Oosterhuis. De zangeres en coach moedigde 
hen aan om hun angsten te overwinnen en 
hun volledige potentieel te benutten.

Activiteitenbegeleider Lena Immink-Post 
en locatiehoofd Peter Muter namen de 
hoofdprijs in ontvangst. ‘Door de juiste hond 
en vrijwilliger aan de juiste cliënt te koppelen, 

behalen cliënten diverse behandeldoelen, 
zoals meer bewegen of het ontwikkelen van 
sociale vaardigheden. Daarnaast voelen zij 
zich gelukkiger en vrolijker’, aldus Lena.

De tweede prijs ging naar de Treant-robot 
van de ICT-afdeling, die 24/7 repetitieve 
taken uitvoert en 1.500 euro won. De 
derde prijs was voor scholing van collega’s 
voor stressvrije en comfortabele zorg aan 
kinderen. De afdelingen Kindergeneeskunde 
en Medische Psychologie ontvingen hiervoor 
500 euro.
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Tijn Jansink: 
van teleurstelling naar 
ambitie met Raptim 
onder 19
Als speler en team heb je soms totaal 
andere verwachtingen van het verloop van 
een competitie, en wanneer die verwach-
tingen niet uitkomen, kan dat flink teleur-
stellen. Dit geldt zeker voor de achttienja-
rige Tijn Jansink uit Coevorden, speler van 
het oudste jeugdteam van Raptim onder 
19. Na een seizoen dat voor hem anders 
liep dan gehoopt, heeft Jansink echter zijn 
blik al gericht op de toekomst.

Jansink begon zijn voetballoopbaan op vijf-
jarige leeftijd bij Raptim en heeft sindsdien 
alle jeugdteams doorlopen. Zijn ambitie is 
altijd geweest om uiteindelijk in het eerste 
elftal van Raptim te spelen, hoewel de 
concurrentie daar moordend is. Eerst staat 
echter het presteren met Raptim onder 19 
op de agenda. Na de degradatie speelt het 
team nu in de 1e Klasse in plaats van de 
Hoofdklasse, wat voor de jonge middenvel-
der een flinke tegenvaller was. Toch ziet hij 
ook positieve aspecten van het afgelopen 
seizoen. “Het was wisselvallig, maar er 
waren zeker verbeterpunten, zoals de com-
municatie binnen het team. Dit werd steeds 
beter naarmate het seizoen vorderde,” 
aldus Jansink.

Hij denkt dat de gebrekkige communicatie 
een belangrijke factor is geweest in de 
degradatie, en ondanks de tegenslag blijft 
hij vol ambitie: “Promotie moet dit seizoen 

zeker mogelijk zijn. We gaan er alles aan 
doen.” Over zijn toekomst bij Raptim zegt 
Jansink: “Ik denk dat ik komend seizoen bij 
het tweede team speel om ervaring op te 
doen. Misschien kan ik daarna doorgroeien 
naar het eerste.” De ambitie van deze jonge 
speler is duidelijk: hard werken en uitein-
delijk zijn doel bereiken.  (Foto Patrick de 
Groot)

Daan Kwint: Elftalleider 
van Raptim 2 met ambities 
voor de toekomst
Daan Kwint komt uit een echte voetbal-
familie. Zijn vader, Roeland, is al jaren-
lang actief als trainer in Coevorden en de 
omliggende regio. Daan zelf is opgegroeid 
in de Ganzenstad en begon op zesjarige 
leeftijd met voetballen bij Raptim. Na een 
succesvolle voetbalperiode bij Raptim, 
speelt hij nu een andere rol bij de club als 
elftalleider van het tweede elftal. En hij 
geniet met volle teugen van zijn nieuwe 
functie.

Daan heeft dan ook alle reden om blij te 
zijn, want Raptim 2 doet het uitstekend in 
de Reserve 1e Klasse op zondag. Het team 
staat samen met Rolder Boys en Annen bij 
de beste drie in de competitie. Concur-
rentie komt er van HOVC, Twedo en VKW, 
maar het team van Kwint is vol vertrouwen. 
Veel spelers in het tweede elftal hebben 
een verleden bij het vlaggenschip van de 
club, en die ervaring helpt hen om hoog 
te eindigen. Daan zelf speelde altijd in het 
tweede elftal en bekleedde daar de rol 
van voorstopper en later laatste man. Zijn 
tijd als voetballer was gevuld met mooie 
wedstrijden en veel plezier, maar door 
blessures besloot hij zijn actieve carrière te 
beëindigen en over te stappen naar de rol 
van leider.
Kwint gelooft in de kansen van zijn team: 
“We hebben een goed team en alles ligt 
dicht bij elkaar, dus we kunnen zeker voor 
de titel gaan,” zegt hij. Mocht de titel niet 
haalbaar blijken, is hij optimistisch voor 

de toekomst van Raptim 2. Ook het eerste 
elftal doet het goed in de tweede klasse en 
Kwint hoopt dat Raptim zich op dat niveau 
kan stabiliseren voor de komende jaren.

Sven de Vries: 
van speler naar keeper 
bij FC Coevorden
Bij Germanicus en later FC Coevorden is 
het altijd wel goed gegaan met de kee-
pers, en ook in de toekomst zal dat naar 
verwachting niet veranderen. Klasbakken 
zoals Björn Schimmelpenning zijn wellicht 
schaars, maar met hard werken en een 
flinke dosis talent kunnen ook nieuwe kee-
pers een naam maken. Een van die keepers 
is Sven de Vries, een achttienjarige doel-
man met grootse ambities, die dit seizoen 
speelt voor FC Coevorden onder 19.

De Vries speelt al veertien jaar voor 
Germanicus, wat inmiddels FC Coevorden 
is geworden na de samenwerking met de 
jeugd van CSVC en Germanicus. Dit biedt 
spelers de kans om op hoog niveau te 
voetballen en hun prestaties te verbeteren. 
Wat opvallend is, is dat De Vries niet altijd 
keeper was; hij begon als speler en is pas 
sinds vorig seizoen overgestapt naar de 
doelmannenpositie. Zijn doel is nu om zijn 
team te helpen de Hoofdklasse te verove-
ren en zich te kwalificeren voor de ‘3e fase’. 
Het wordt een zware opgave, aangezien het 
team het seizoen ervoor kampioen werd in 
de 2e fase, maar De Vries is vastberaden en 
heeft vertrouwen in zijn medespelers.

Met dit als zijn laatste jaar in de jeugd wil 
De Vries afscheid nemen in stijl en meer 
doen dan alleen zijn best. Hij heeft er alle 
vertrouwen in dat FC Coevorden onder 19 
zelfs kampioen kan worden. Of deze voor-

spelling uitkomt, wordt in mei duidelijk, 
wanneer hij zich zal aansluiten bij de seni-
orenselectie van FC Coevorden. Maar één 
ding is zeker: de toekomst van de keeper 
bij FC Coevorden lijkt in goede handen.



Sjors Vos wil promoveren 
met CSVC 2
Sjors Vos, de jonge verdediger van CSVC, 
maakte vorig seizoen regelmatig zijn 
opwachting in het eerste elftal van de 
Coevordenaren, maar door blessures heeft 
hij dit seizoen zijn focus verlegd naar het 
tweede elftal. Dit seizoen komt hij uit voor 
CSVC 2, dat speelt in de Reserve Zaterdag 
3de Klasse. Hoewel het voor hem jammer 
is dat hij niet meer in het eerste speelt, 
heeft Vos er goed over nagedacht en kiest 
hij ervoor om zijn vizier te richten op het 
tweede. En dat blijkt een slimme keuze: 
zijn team staat momenteel hoog in de 
competitie.

CSVC 2 strijdt tegen ploegen als Hoog-
eveen Zaterdag 2, DZOH 3 en FC Assen 2 
om de titel, maar Vos is tevreden met de 
prestaties tot nu toe. Hoogeveen Zater-
dag 2 lijkt een geduchte tegenstander 
te zijn, met veel ervaring en slechts één 
verliespunt uit zeven wedstrijden. CSVC 
2 heeft maar twee punten minder, maar 
speelde wel een wedstrijd meer. Ondanks 
de stevige concurrentie blijft Vos optimis-
tisch: "Ons doel is om zo lang mogelijk mee 
te doen voor het kampioenschap. We zijn 
goed bezig, maar de concurrentie maakt 
het spannend, wat de competitie wel leuk 
maakt."

Vos hoopt dat CSVC 2 de titel kan beha-
len en dat het team waar hij vorig seizoen 
speelde, zich als stabiele vierdeklasser kan 
vestigen. Voor de toekomst houdt hij de 
deur naar het eerste elftal open, maar voor 
nu geniet hij van zijn tijd bij de reserves. De 

21-jarige zegt: “Je weet het nooit, maar ik 
ga nu voor het hoogste.”

Rogier Assen: Ervaring 
in het doel van CSVC

Sinds het seizoen 2014/15 is Rogier Assen een betrouwbare en ervaren doelman voor 
CSVC uit Coevorden. De sluitpost heeft vele jaren de derde klasse meegemaakt en werd 
daarin een vast gezicht onder de lat van de club. Ondanks dat het team nu alweer sinds 
vorig seizoen in de vierde klasse speelt, blijft Assen vastberaden om samen met zijn 
team weer naar een hoger niveau te stijgen.

Hoewel de ervaren keeper de laatste jaren 
mooie momenten heeft beleefd, is het hui-
dige seizoen voor hem een teleurstelling. 
"Vorig seizoen eindigden we zesde, drie 
punten achter de nummer twee. De compe-
titie was zo sterk, iedereen kon van elkaar 
winnen. Maar we gaven niet thuis in de 
belangrijke wedstrijden, wat ons kostbare 
punten kostte," vertelt Assen. 

Dit seizoen is het nog steeds moeilijk om 
de negatieve spiraal te doorbreken. CSVC 
staat momenteel op een teleurstellende 
negende plaats in de vierde klasse, en het 

is duidelijk dat de resultaten nog niet naar 
wens zijn.

Desondanks blijft Assen positief: "Er is nog 
steeds potentie, vooral omdat de mid-
denmoot in onze competitie veel punten 
aan elkaar verspeelt. Als we uit een ander 
vaatje tappen, kunnen we zeker meedoen 
voor de derde en vierde plaats." Hij blijft 
hopen dat zijn team, ondanks de moeilijke 
periode, de juiste vorm vindt en alsnog 
omhoog klimt op de ranglijst. Voor Assen 
blijft het doel helder: met zijn ervaring en 
de kracht van het team terug naar de top.
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Bart Stroeve en Raptim: 
op weg naar stabiliteit 
in de tweede klasse
Bart Stroeve, de 23-jarige speler van 
Raptim uit Coevorden, is inmiddels vijf 
jaar actief bij het vlaggenschip van de 
blauw-witten. Na vorig seizoen het kam-
pioenschap in de derde klasse te behalen, 
speelt Raptim dit seizoen met succes in de 
tweede klasse. De middenmootklassering 
stemt Stroeve tevreden, en hij lijkt het wel 
wat te vinden om jarenlang op dit niveau 
actief te blijven.

Raptim is dit seizoen zelfs even 'de beste 
van Coevorden', een rol die doorgaans aan 
Germanicus toebehoorde. Op zaterdag 25 
januari jl. behaalden de blauw-witten een 
memorabele overwinning op hun stads-
genoot, Germanicus. Met een 1-0 over-
winning, dankzij een doelpunt van Frank 
Ambergen, zette Raptim zijn rivaal op de 
Klinkenvlier opzij. De vreugde was enorm, 
en Stroeve vierde de overwinning dan ook 
tot in de late uurtjes.

Hoewel het de vraag is of Raptim dit sei-
zoen boven Germanicus eindigt, blijft voor 
Stroeve het belangrijkste doel handhaving 
in de tweede klasse. "We willen natuurlijk 
niet degraderen, maar het is ook mooi om 
te zeggen dat we twee keer van Germani-
cus hebben gewonnen", zegt hij. Het team 
is goed bezig, maar er is altijd ruimte voor 
verbetering. De ambitie om de komende 
jaren op dit niveau te blijven spelen, is 
duidelijk.

Stroeve herinnert zich nog goed het sei-
zoen 2016/17, toen Raptim op de vijfde 
plaats eindigde in de tweede klasse, de 
beste prestatie ooit. Nu, acht jaar later, lijkt 
Raptim weer dichtbij die prestatie te ko-
men, met een zesde plaats op de ranglijst. 
Het blijft afwachten of ze de prestaties van 
toen kunnen evenaren, maar Stroeve is 
vastbesloten om met Raptim een stabiele 
toekomst op dit niveau te creëren.



Dilano Compagne: van 
scheidsrechter naar 
linksback bij Germanicus 2

Dilano Compagne is een naam die veel voetbalfans in Coevorden zullen herkennen. 
Jarenlang floot hij wedstrijden in de eerste en tweede klasse van het amateurvoetbal, 
maar tegenwoordig speelt hij zelf het spel. Als geboren en getogen Coevordenaar is hij 
sinds drie jaar weer terug bij Germanicus, waar hij zijn carrière als speler voortzet in 
het tweede elftal.

Compagne, die in De Krim woont, speelt als 
linksback en heeft een belangrijke rol in 
het verdedigen van het doel, maar ook bij 
de opbouw van het spel. Hoewel het sei-
zoen voor Germanicus 2 nog niet optimaal 
verloopt, blijft de motivatie van Compagne 
groot. Het team staat momenteel op de 
voorlaatste plaats in de Reserve Zondag 2e 
Klasse, maar de ambitie is om de weg om-
hoog weer in te slaan. "We verliezen vaak 
nipt, en het valt gewoon niet onze kant op, 
maar ik geloof echt dat we in staat zijn om 
beter te presteren", zegt hij.

Het seizoen is een stuk moeizamer dan vo-
rig jaar, wat Compagne niet kan verklaren. 
De kwaliteit en de gezelligheid binnen het 
team zijn er nog steeds, maar de resultaten 
blijven achter. "Ik denk dat plek vijf nog 
wel haalbaar is, maar we moeten ons echt 
verbeteren om dat te bereiken", aldus de 
linksback. Ondanks de tegenslagen gelooft 
Compagne in de kracht van zijn team en 
denkt hij niet dat een degradatie aan de 
orde is. "Ons team is te goed voor een tree-
tje lager", zegt hij vastberaden.
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Schoonebeker Jessie 
Rotmensen tevreden bij 
Germanicus
Germanicus heeft de toekomst, want altijd 
zijn er veel jeugdspelers bij de Coevorder 
vereniging. Ook nu geldt dat weer en dus 
zou men jarenlang vooruit kunnen. Met 
grote regelmaat sluiten jonge spelers bij 
het eerste elftal aan en dat was vijf jaar 
geleden ook zo toen de destijds acht-
tienjarige Jessie Rotmensen zich bij de 
club meldde en meteen in het eerste team 
kwam te spelen. Hij was het bij zijn vorige 
club, SVV’04, uit zijn woonplaats Schoone-
beek gewend. In 2025 speelt hij nog altijd 
in het Coevorder vlaggenschip en hoopt hij 
dat zijn team beter voor de dag zal komen 
dan tijdens de eerste seizoenshelft.

Op dit moment valt het prestatief gezien 
immers nog wat tegen, want Germanicus is 
middenmoter in de zondag tweede klasse 
en dat is niet conform de verwachtingen 
en doelstellingen van de club, want men 
wil vooral meedoen voor promotie. De club 
kwam twee seizoenen en de jaren ervoor 
immers nog in de eerste klasse uit. Of dat 
niveau op dit moment realistisch is voor 
Germanicus? De linksback-/-midden of 
-buiten richt zich vooral op dit seizoen en 
had er beduidend meer van verwacht. “Aan 
het begin van het seizoen wilden we graag 
voor een plek bij de eerste drie spelen, 
maar dat moeten we helaas bijstellen naar 
een plek in de middenmoot van de compe-
titie.”

De Schoonebeker zou het liefst met Germa-

nicus weer in de eerste klasse spelen. Dat 
deed hij al, maar helaas voor hem en de 
club volgde degradatie. Voor de Coevor-
denaren blijkt het erg lastig uit de tweede 
klasse te komen, maar Rotmensen zal er 
in ieder geval zijn uiterste best voor doen. 
En met hem doen dat zijn medespelers die 
maar al te graag voor het hoogst haalbare 
gaan en dat is toch echt wel de eerste klas-
se. Het materiaal is er wel, maar Rotmensen 
weet dat er meer bij komt kijken om te kun-
nen promoveren. ,,Als we hogerop willen 
dan moet er no  g harder worden gewerkt 
en moeten we met elkaar nóg fitter worden. 
Fit worden is namelijk een van de voor-
waarden om een stap te kunnen maken. 
We hebben een selectie met veel kwaliteit, 
alleen komt dat er nog niet altijd uit. (Stads-
Krant Coevorden / Gerry Grave)

Gijs Gritter: van kampioen 
naar nieuwe uitdagingen 
met FC Coevorden onder 19
FC Coevorden onder 19 heeft de afgelopen 
periode indruk gemaakt door kampioen 
te worden in hun klasse en mag zich nu 
opmaken voor de Hoofdklasse 3e fase. Een 
stevige competitie met sterke tegenstan-
ders zoals Drenthina, Hoogeveen/Tiende-
veen en VKW, waar de Coevordenaren het 
niet gemakkelijk zullen krijgen. Toch is 
Gijs Gritter, de enige speler uit CSVC in dit 
team, optimistisch over hun kansen. "Met 
het talent en de kwaliteit die we hebben, 
is er zeker iets mogelijk", aldus de mid-
denvelder.

Gritter is een bijzondere speler in dit team, 
aangezien de rest van de jongens van Ger-
manicus komt. Toch voelt hij zich helemaal 
op zijn plek, aangezien het samenwerkings-
verband tussen de twee clubs ervoor zorgt 
dat hij de andere spelers al jarenlang kent. 
Dit heeft het kampioenschap in hun klasse 
des te mooier gemaakt, en nu richten ze 
zich op een nieuw avontuur in de Hoofd-
klasse. "Het is fantastisch om samen kampi-
oen te worden en nu door te gaan naar de 
volgende uitdaging."

Hoewel Gritter vol enthousiasme aan dit 
nieuwe seizoen begint, heeft hij daarnaast 
ook ambities bij zijn eigen club, CSVC. Hij 
is een vast onderdeel van het eerste elftal 
van CSVC, dat zich probeert te handhaven 
in de vierde klasse. "Ik wil zoveel mogelijk 

minuten maken in het eerste en hoop dat 
we bovenin gaan meedraaien", zegt Gritter 
over zijn verwachtingen voor het seizoen.

Gezien zijn drukke schema, dat ook zijn 
opleiding bij defensie omvat, is het niet 
altijd makkelijk om op beide fronten actief 
te blijven. Toch krijgt Gritter bij zowel FC 
Coevorden als CSVC de ruimte en begelei-
ding die hij nodig heeft. "Ik ben iedereen 
daar dankbaar voor", besluit hij.
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